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Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743
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POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Tel. 05/64 040 64
Kristanov trgi-tržnica

Izdelki za zdravo življenje urnik
ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 

sreda: 8.30 -15.00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 ■ 12.00

Še kiti vedo, kdaj se je 
treba častno umakniti
Nekateri zapisi oziroma pisma bralcev v tedniku Mandrač dajo slutiti, da se nekateri preprosto ne morejo 
sprijazniti z dejstvom, da je treba enkrat pač dati priložnost tudi drugim, posebej mlajšim. Ne zato, ker bi bili 
mlajši in novi tudi pametnejši, bolj delavni ali izkušeni pač pa zato, ker je takšen zakon narave.
(Mef) Kit glavač se je umaknil iz slo
venskega morja. Naveličal se je razka
zovati in naveličal se je radovednih 
pogledov z obale in z morja.
Ko se ozrem po izolski in tudi po slo
venski politični sceni se mi zdi, da bi 
se marsikdo že moral umakniti. Pa ne 
zato, ker ne bi znal delati tega kar dela 
ali ker bi bil naveličan tega kar dela, 
ampak zato, ker človek po določe
nem številu obdobju dela ne more več 
opravljati s svežino, ki jo prav vsako 
delo potrebuje pa naj gre za pisanje 
člankov, razvojnih strategij ali zgolj 
politiko. Seveda tudi modrost, znanje 
in izkušnje nekaj veljajo, vendar le v

primeru, da so uporabljene v pravem 
trenutku in na pravem mestu.
Če pa služijo zgolj dokazovanju, da ni 
boljših od nas, potem obstaja nevar
nost, da bo slovo precej bolj boleče, 
kot bi si želeli. Tisti, ki čakajo da se 
končno umaknemo na stran so na
mreč v veliki prednosti. Oni naše na
pake enostavno poiščejo v arhivih, mi 
pa moramo na njihove še čakati.
In če bodo res šli v občinske arhive 
bodo tam našli marsikaj zanimivega, 
od plačevanja dnevnic in potnih stroš
kov tistim, ki do tega niso bili upravi
čeni do dobesedno reprezentančnih 
pojedin, potovanj v tujino in še kaj.

Pa tudi na državni ravni se redno najde 
kaj podobnega, le da so politiki prepri
čani, da je huda kazen, če jih računsko 
sodišče okrca za stvari, ki kakšnega 
podjetnika spravijo za zapahe.
Zato obstaja akt umika. Preprosto re
češ, da si delal po najboljših močeh 
in znanju, lahko se tudi pohvališ, da 
si naredil kaj dobrega in upaš, da se 
te bodo nasledniki spominjali vsaj še 
eno generacijo. Ali ni to dovolj?
In nikar me ne sprašujte 
koga sem imel v mislih.
Marsikoga in tudi meni je 
kit grbavec dal zelo dober 
nasvet.

Pust
Če bo treba si bomo odtrgali od ust 

ampak kozarca ne, saj je pust.
V resnici se nam bolj malo da 
ampak stara klapa je prišla 
pa smo našli vsaj te štrace 

in smo si naredili takšne face, 
da se nam še ženske smejijo 

in otroci od nas bežijo.
Pust je fin ker nisi nikdar kriv, 

tudi če se boš zelo zapil, 
kritika ne bo imela haska, 

napil se nisi ti ampak tvoja maska.

Kaj raste pod Prešernovo?
Tako so nas te dni spraševali šte
vilni Izolani, ki so opazili velik 
objekt, ki je zrasel namesto nek
danjega bungalova v Simono
vem zalivu. Na občini o gradnji 
nič ne vedo, razen tega, da so že 
dobili kup pripomb občanov.
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V KATEREM ČASU ŽIVITE?

G. Pečan je v prejšnji številki Mandra- 
ča bolj ali manj goreče izlil svoja mne
nja. Po pisanju sodeč njegov pogled 
zastirajo čustva, ki so pogojena z na
činom delovanja prejšnje oblasti in so 
neobjektivno fokusirana le nanjo.
Pri podajanju svojih ugotovitev je g. 
Pečan na marsikaj pozabil ali pa se 
spreneveda. Ta sprenevedanja pa niso 
»kar tako«, saj so bistvena za razvoj in 
obstoj Izole. Ob prebiranju tega pris
pevka, se nam je porodilo marsikatero 
vprašanje. Sprašujemo se v katerem 
času živi g. Pečan? Zanima nas ali se 
zaveda dinamičnega utripa in trendov 
turizma? Ali se zaveda, da čas teče in 
prav ta zob časa pripomore k propada
nju majhnega, prijetnega mesta? Ali se 
zaveda, da tega propada ne reši zgolj 
beton? Ali se zaveda, da razvoj mesta 
in posledično turizma ni v pojmovni 
različici hardware in software? Zani
ma nas ali ima g. Pečan percepcijo, 
kaj pomeni zdrav in urejen prostor, 
mesto?
Res je, od leta 2006 se je vizija Izole 
spremenila. Dela se drugače, ne za la
stne interese, ampak v prid Izolankam 
in Izolanom, torej v prid prebivalcem 
Izole. Ne obračamo se več nazaj, kajti 
veliko je bilo izgubljenega in veliko je 
potrebno nadoknaditi. Res je tudi to, 
da namesto zazidanega Svetilnika sto
jijo drevesa, namesto betonskih ovir 
(panetonov) stojijo korita, namesto 
peska polnega iztrebkov imamo ličen 
in tlakovan park, ki ga krasi paviljon. 
Spomnili bi radi, da je ga. Breda Pe
čan v Primorskih novicah izjavila, da 
je gradnjo paviljona osebno prijavila 
inšpektorju. S tem je dosegla zaprtje 
paviljona in onemogočila novoletne 
prireditve, med temi tudi bolšji sejem 
za otroke. Kot vemo, ljudje park z ve
seljem obiskujejo. V njem posedi in 
se večkrat tudi fotografira marsikateri 
domačin in obiskovalec. Namesto ne
varnega in slučajnosti prepuščenega 
prometa v »starem križišču«, imamo 
zdaj novo, lepo predvsem pa varno 
krožišče, s katerim se sedaj domačini 
radi pohvalijo, čezenj pa mirneje za
peljejo domačini pa tudi obiskovalci 
in turisti.
Vse to in še več je bilo narejenega, 
kljub načelnim nasprotovanjem. Koli
ko projektov bi bilo lahko izpeljanih, 
če ne bi prišlo do sistematičnega pove
zovanja in načrtnega rušenja, ki je ka
zalo celo na partijsko strukturo »ločuj 
in vladaj«. Ne samo to, da proračun 
2008 a priori ni bil sprejet, temveč je s 
pomočjo prejšnje oblasti skoraj prišlo 
do podzemnega vladanja sosednje ob
čine. Vse to je imelo temelje v lastnih 
interesih.
Podatki, ki jih g. Pečan navaja v svo
jem prispevku, so prikrojeni po nje
govi meri. Vemo, da so v številke pro
računa 2009 »všteti« predlogi večine 
političnih strank, ki so zastopane v ob
činskem svetu in verjamemo, da bodo 
s temi številkami v občinski upravi 
postorili vse potrebno, da bo Izola 
prijazna domačinom in seveda tudi 
turistom. Prepričani smo namreč, da 
se mora mesto najprej razviti za prebi
valce mesta, da bi le ti lahko ponudili 
oziroma imeli kaj ponuditi turistom. 
Najprej laks in trnek in nato riba.

Reagiranja

Zavedamo pa se tudi tega, da mora 
imeti mesto poleg »zdravih« temeljev 
tudi primerno estetsko podobo. Poti 
ne obstajajo od vedno, nastanejo s 
prvim korakom. Zato moramo imeti 
vizijo! Živimo sedanjost ne preteklost 
in glejmo prihodnost.

IJN

Eno so obuube, drugo so dejanja

Stranka IJN reagira na pisanje Ribarov 
in jim očita glasovanje proti župano
vim predlogom in povezovanje z nje
govimi nekdanjimi prijatelji, ki so ga 
postavili za župana v Izoli.
Zanimivo pisanje. Če podpreš župa
nov predlog, si njegov in imaš neke 
pravice, če pa ne, jih seveda nimaš, 
saj si samo Izolan. Zanimivo je, da so 
Ribari že precej pred prihodom gos
poda Klokočovnika sodelovali s svojo 
stojnico na Ribiškem prazniku. Prvi 
šotor, s katerim so nastopali na prazni
ku, sem jim jaz osebno kot odpisano 
opremo svojega podjetja podaril, kar 
seveda lahko potrdi tedanji predsed
nik Ribarov Mitja Cergol. Tudi prosto
re v stari italijanski šoli, so dobili dosti 
pred IJN-jevskim prevzemom oblasti 
v Izoli. Če verjamete ali ne, nikomur 
niti na pamet ni padlo, da bi poskusil 
s tem kupovati njihove glasove, niti 
na volitvah, niti po njih v občinskem 
svetu. Na volitvah se ljudje odločajo 
na osnovi programov! Očitno v stran
ki IJN razmišljajo drugače in kakor so 
dobili volitve, tako tudi sedaj ravnajo, 
saj mislijo, da so Izola in Izdani nji
hova last in lahko z njo ravnajo kakor 
oni hočejo. Ko vzameš v roke poročilo 
Komisije za oddajo lokalov, to postane 
seveda takoj jasno, saj večine lokalov, 
ki so se oddajali zadnji dve leti, ni do
bil najboljši ponudnik, ampak tisti, ki 
je njihov. Tak, še posebej izstopajoč 
primer je avto šola v nekdanjih pro
storih TlC-a, ko je gospod Grad dobil 
lokal ne glede na to, da je ponudil cca 
100 EUR nižjo najemnino kot turistič
na agencija Laguna in da je na tem 
mestu zadnjih 50 let delovala turistič
na pisarna. Pomembno je pristaviti še 
to, da je s svojim podjetjem adaptiral 
lokal in za to hotel povrnitev 20.000 
EUR stroškov adaptacije, kar mu je 
preprečil občinski svet, morda res tudi 
z glasom liste “Izola zbudi se”.
Pa se vrnimo k Ribarom. Sedaj oni 
in še mnoga izolska kulturna in mla
dinska društva, med njimi tudi DPM 
s svojimi “Zvezdicami” uporabljajo 
prostore stare italijanske šole. Koliko 
časa še? Sliši se, da bi gospod župan 
na vsak način rad prišel do kliničnega 
kardiokirurškega centra v bolnišnici 
Izola. Ker prostora za tak namen bol
nišnici ni, sta seveda srednja medicin
ska šola in visoka šola za zdravstvene 
delavce tarči za izselitev iz te stavbe. 
Župan razlaga, da je stavba stare ita
lijanske šole prazna in jo namenja eni 
od šol. Seveda ni res, da je stavba v 
Gregorčičevi 21 prazna.
Glede na njegovo že znano ravnanje 
z društvi ne verjamem, da razmišlja 
o nadomestnih prostorih za vsa druš
tva, pa tudi ne vem, kje bi se v javnih 
objektih našli prostori za množico 
društev, ki sedaj delujejo v tej stavbi. 
Tako Ribari lahko pričakujete, če bo

gospod župan realiziral svoje ambici
je, da boste delili usodo vseh drugih 
društev, ki bodo končala “na cesti”. 
Zopet bo poskusil izkoristiti Izolo 
za svoje osebne cilje. Sliši se, da naj 
bi tudi pri turistični strategiji bil naj
pomembnejši zdravstveni turizem 
operiranih na srčni kirurgiji in njiho
vih svojcev. Ali je res mogoče izolske 
turistične kapacitete zasesti z zdrav
stvenimi turisti, če vemo, da se letno 
opravi morda nekaj sto operacij na 
srcu. Če me spomin ne vara, je še pred 
dvema letoma v Izoli letovalo prek sto 
tisoč gostov letno. To pomeni, da je 
zdravstveni turizem le zelo majhen 
delček celotne izolske turistične po
nudbe. Zato bi morali razvijati in nad
grajevati tradicionalno ponudbo me
diteranskega ribiškega mesta, ki se je 
nekoč ponašalo z razgibano kulturno 
dejavnostjo, posebej in smo zanj upo
rabljali slogan “mesto z nasmehom”. 
O predlogih župana in njegove stranke 
IJN bi se dalo razpravljati, saj v več kot 
dveh letih nam ni nič boljše, kvečjemu 
slabše. Pa ne zaradi recesije, ampak 
zaradi negospodarnega ravnanja z 
našim skupnim denarjem, o čemer 
sem že večkrat pisal. Med drugim se 
tudi občinska uprava širi čez vse razu
mne meje. Samo rast plač je v letoš
njem letu načrtovana z indeksom rasti 
135,6% (da ne bo pomote - tu ne gre 
za povečanje plač sedaj zaposlenim, 
ampak za dodatne zaposlitve!).
Kaj moramo res biti ujetniki osebnih 
interesov ozkega kroga ljudi, ki za to 
še celo prejemajo plačo in jim je za 
Izolo in Izolane kaj malo mar.

Alojz Pečan

DO OBČANOV PRIJAZNI

Iz vsebine članka »Ločevanje od
padkov je kot infuzija za smetišče« iz
haja, da pravzaprav naše podjetje Ko
munala Izola, d.o.o. ni odgovorila na 
vprašanje občanke o možnostih loče
nega zbiranja posameznih odpadkov. 
Naš odgovor je temeljil na podanem 
vprašanju časopisa Mandrač, ki pa ni 
povzemal celotne vsebine objavljene
ga pisma, ampak je imel nekoliko dru
gačno vsebino.
V objavljenem pismu je bilo napisano, 
kar nekaj obtožb na račun zaposle
nih, na katere nismo imeli priložnosti 
odgovoriti. Iz objavljenega povzetka 
pisma izhaja, da ima Komunala Izo
la d.o.o. nespoštljiv odnos do strank, 
kar popolnoma zavračamo, saj se vsi 
zaposleni dnevno trudimo, da spošt
ljivo, prijazno in na čim bolj razumljiv 
način pomagamo iskati rešitev v okvi
ru zmožnosti za vsako stranko.
S strankami in podobnimi vprašanji 
se zaposleni srečujemo dnevno in 
jim vedno na enak način obrazloži
mo, kako ločeno zbirati komunalne

odpadke, tako kot je bilo podrobno 
obrazloženo v članku. Verjamemo, da 
morda nekatere stranke zaradi različ
nih razlogov, kot je na primer različen 
način zbiranja odpadkov v drugih 
občinah, ne razumejo dobro naših 
navodil, a vseeno mislimo, da z našim 
trudom marsikatera stranka pride do 
pravih informacij.
Ne glede na napisano se zavedamo, 
da osveščenost občanov glede loče
nega zbiranja odpadkov trenutno ni 
najboljša, zato skozi celo leto izva
jamo različna informiranja občanov 
in drugih prebivalcev Izole preko lo
kalnega medija Mandrač ter spletne 
strani družbe. Naj omenimo le nekaj 
najpomembnejših: zgibanka zbiranja 
kosovnih odpadkov, zbiranje nevarnih 
odpadkov ter pomoč pri izobraževanju 
šolarjev in najmlajših.
Na področju ravnanja odpadkov bo 
družba sledila začrtanim nalogam, v 
skladu z vizijo razvoja in zahtevami 
zakonodaje. Cilj družbe je čim večje 
količine zbranih odpadkov ločiti in 
jih oddati prevzemnikom odpadkov v 
predelavo, odpadke biološkega izvora 
kompostirati, ostale neuporabne od
padke pa v čim manjši meri odložiti 
na odlagališče odpadkov. Te cilje bo 
tudi naprej zasledovala z doslednim 
izvajanjem in izpopolnjevanjem si
stema ločenega zbiranja odpadkov. K 
učinkovitosti sistema ločene zbiranja 
odpadkov bo pripomogel predvsem 
Projekt zbiranja odpadkov, katerega 
smo zasnovali v letu 2008. V letoš
njem letu bomo prenovo sistema pri
čeli izvajati v praksi in bo trajal več let. 
Namen Projektne naloge je pomoč pri 
celoviti preučitvi smotrnosti obstoje
čega načina zbiranja odpadkov ozi
roma uvedbi novega načina zbiranja 
odpadkov. Naš cilj za naslednja štiri 
leta je, da s sodobno tehnologijo in 
opremo zagotovimo najvišji standard 
storitev na področju zbiranja, odvoza 
in deponiranja odpadkov ter, da dose
gamo optimalni nivo ločenega zbira
nja in recikliranja ter uničenja ostanka 
odpadkov. Predvsem bomo skrbeli za 
zadovoljstvo občanov glede kvalitete 
opravljenih storitev zbiranja, sortira
nja, odlaganje in odvoza odpadkov.
K učinkovitosti sistema bo pripomo
glo tudi redno izobraževanje zaposle
nih o pravilnem ravnanju in ločevanju 
odpadkov (še posebej zaposlenih na 
odlagališču in zbirnem centru). Pred
videva se pogostejše izobraževanje in 
informiranje občanov ter otrok v vrt
cih in šolah.
S tem želimo omogočiti našim obča
nom in drugim prebivalcem občine 
Izola čim lepše bivanje v naši občini, 
zato se vam v naprej zahvaljujemo za 
objavo naše dodatne obrazložitve.

Komunala Izola d.o.o.
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Bo cesta Jagodje ■ Šared vendarle
V četrtek, 26. februarja se bodo izolski občinski svetniki sestali na 7. redni seji občinskega sveta 
in se v prvem branju seznanili z načrtovano cesto in kolektorjem Jagodje - Šared. V pregled bodo 
dobili tudi poročilo o delu koncesionarja za stanovanja in poslovne prostore, ki so v lasti občine 
ter programe dela skoraj vseh javnih zavodov.
V ozadju že omenjenih točk dnevnega 
reda pa bo najprej na vrsti odlok o pro
gramu opremljanja stavbnih zemljišč in 
merilih za odmero komunalnega prispev
ka v drugem branju, kar pomeni, da bodo 
svetniki dokončno odločali o predlogu, ki 
je sicer že ob prvi predstavitvi bil deležen 
kar nekaj vprašanj in pripomb. Toda, v 
javni obravnavi, ki je sledila, strokovne 
službe niso prejele dodatnih pripomb in 
predlogov, tako da bo za morebitne ko
rekcije treba pripraviti amandmaje.

Zavezanci za plačilo komunalnega 
prispevka so seveda investitorji ozi
roma lastniki objektov, ki se na novo 
priključuje na komunalno opremo, 
povečuje neto tlorisno površino 
objekta ali spreminja njegovo na
membnost. Pripombe glede novega 
obračuna komunalnega prispevka 
so šle seveda najprej na račun povi
šanja tega prispevka, ki bo za 20 do 
25 odstotkov višji kot doslej, odlok 
pa posebej zanima ljudi s podeže
lja, saj ima tam marsikdo večjo za
zidljivo a še nepozidano parcelo in 
občane seveda zanima, koliko bodo 
plačali potem, ko jim bo občina, na- 
primer, zgradila novo kanalizacijo, 
cesto ali vodovod. Pripravljale! so 
pojasnili, da odmera komunalnega 
prispevka na območju, kjer se bo 
gradila nova komunalna oprema ne 
bo enaka za že obstoječ objekt kot 
za novogradnjo. Naprimer, ko bodo 
v Kortah gradili novo kanalizacijsko 
omrežje bodo “staroselci” plačali le 
prispevek za kanalizacijsko omrež
je, medtem ko bodo morali novo- 
graditelji plačati za vso komunalno 
opremo, od kanalizacije in vode do 
cest in javnih površin, saj so lastniki 
že obstoječih objektov komunalni 
prispevek v preteklosti že plačali.

Enodružinska hiša do 45.000 Eur
Po izračunu, ki so ga za enodružin
sko hišo (parcela 800 m2, tlorisna 
površina objekta 300 m2, stano
vanjska namembnost) pripravili iz
delovalci odloka bo treba v posame
znih delih Izole prispevati naslednje 
zneske: v starem delu mesta 45.622 
Eur, a Šaredu 30.312 Eur, na Maliji 
38.572 Eur, v Jagodju in Livadah 
36.647 Eur in v Kortah 40.768 Eur.

Cesta vzdihljajev Jagodje - Šared
Občinski svetniki bodo, tako kot so 
strokovne službe tudi napovedale, 
končno dobili v prvo obravnavo 
občinski podrobni prostorski načrt 
za bodočo cesto in kolektor na re
laciji Jagodje - Šared. Gre za po

memben poseg v prosor, ki rešuje 
vsaj tri težave izolskega podeželja:
izboljšuje povezavo med izolskim 
podeželjem in mestom, zagotavlja 
komunalno opremljanje območja 
Šareda z gradnjo kanalizacijske
ga voda po trasi bodoče ceste in 
ob tem tudi omogoča dovažanje 
izkopanega materiala iz tunela 
Markovec do območja nasutja pod 
Šaredom. Sama trasa ceste je sicer 
speljana tako, da ne posega v po
sebej vredna zemljišča in se v delu 
drži stare ceste Jagodje - Šared, ki 
pa je za vožnjo povsem neprimerna. 
Nova cesta bo dvopasovnica, širo
ka 9.60 m, na levi strani je predvi
den še dodatni prostor za ureditev 
kolesarske steze ali pešpoti širine 
2,5 metra s pripadajočimi počiva
lišči, klopmi itd. Na celotni trasi 
ceste je seveda predvidena ureditev 
infrastrukturnega omrežja, elektri
ke, javne razsvetljave, vodovodne
ga in telefonskega ter kabelskega 
omrežja.
Z osnutkom odloka o tem podrob
nem prostorskem načrtu so se vče
raj posebej seznanili predstavniki 
svetniških klubov, da bi na ta način 
že pred sejo slišali ali razreševali 
morebitne pomisleke ali pripombe 
in ne bi te razprave prenašali na sejo 
občinskega sveta. Seveda pa bodo

morali na četrtkovi seji ponovno 
poslušati predlagatelja in gotovo 
tudi brez razprave ne bo šlo. Pa tudi 
zainteresirana javnost bo imela v 30 
dnevni javni razpravi, ki bo sledila, 
priložnost za pripombe in predloge, 
preden bo občinski svet sprejel od
lok, kar bo tudi osnova za dokonča
nje odkupa zemljišč, ki so v precej
šnjem delu zasebna lastnina.

O delu Stavbenika s. s.
Občinski svetniki bodo v četrtek tra
dicionalno obravnavali poročilo o 
delu koncesionarja Stavbenika ser
visne storitve, ki upravlja in vzdr
žuje stanovanja, stanovanjske hiše 
in poslovne prostore, ki so v lasti 
občine Izola. Poročilo je tudi tokrat 
obsežno in podrobno predstavljeno 
iz njega pa lahko razberemo, da so 
lani fakturirali za 2,8% več naje
mnin kot leto poprej v skupni vred
nosti 827.892,43 Eur. Povečanje gre v 
glavnem na račun več fakturiranih 
najemnin za poslovne prostore. 
Seveda pa vse fakturirane najemni
ne niso bile plačane, kljub vsemu pa 
je koncesionar prejel plačil za skoraj 
795 tisoč Eur, kar je 6,7% več kot 
lani. Gre za podatek, ki dokazuje, da 
velika večina najemnikov redno 
plačuje svoje obveznosti oziroma 
najemnine.

V poročilu je koncesionar še zapi
sal, da so posledice nesprejetega 
proračuna v lanskem letu čutili vsi 
njegovi porabniki, čeprav se je trend 
zmanjševanja sredstev za vzdrže
vanje objektov v starem mestnem 
jedru začel že leta 2006. Koncesio
nar opozarja na nevarnost zmanj
šanega vlaganja v obnovo starega 
mestnega jedra in ocenjuje, da bi 
morali v ta namen rezervirati vsaj 
toliko denarja kot je predvidenih 
prihodkov od najemnin. Seveda 
so tudi težave tam, kjer so stavbe v 
mešani lasti, vendar je občina v pro
računu za leto 2009 predvidela do
ločena sredstva za subvencioniranje 
obnove fasad in streh, ni pa zagoto
vila lastnega deleža za te namene.

Komunala načrtuje 11% rast
Javno podjetje Komunala je prvi 
predlog poslovnega načrta sicer 
izdelala že decembra lani, a so ga 
morali po sprejetju proračuna kar 
precej popraviti, saj so se jim neka
tere postavke v občinskem proraču
nu občutno zmanjšale. Kljub temu 
pa so v poslovni načrt za letošnje 
leto zapisali, da bodo dobili za 40 
tisoč Eurov več kot lani, oziroma 
1.330.000 Eur. Največje povišanje 
je predvideno v postavki ravnanja z 
odpadki. Skupni prihodki Komuna
le so, skupaj s prihodki iz proraču
na, planirani na 4.322.93 Eur, kar je 
približno 422 tisoč Eur več kot lani. 
Nekaj malega bodo dobili tudi s pro
dajo starih strojev in naprav v lasti 
podjetja.
Komunala načrtuje pozitiven rezul
tat poslovanja v letu 2009 med večji
mi investicijami pa so vozila in stro
ji v skupni vrednosti 397 tisočakov. 
Glede na to, da občina ni sprejela 
plana investicij v javno infrastruktu
ro, kot so ga predlagali na Komunali, 
je vrednost nvesticij precej znižana. 
Tako bodo za vzdrževanje parkov 
in otroških igrišč porabili skupaj 
220 tisoč Eur, za urejanje pokopa
lišč v Kortah in Izoli pa štirikrat 
toliko. Za urejanje odlagališča, ki bo 
gotovo predmet temeljitih pregledov 
še v tem letu je namenjenih 210.000 
Eur, nekaj več (366.000) pa bo na
menjeno vzdrževanju kanalizacije.
V proračunu so sicer zagotovljena
sredstva (108.714 Eur) za obratova
nje skupne čistilne naprave, tako da 
se vsaj v lasnih fekalijah ne bi smeli 
zadušiti. Poslovni načrt je, skupaj s 
kadrovskim planom, ki predvideva, 
da bo konec leta na Komunali za
poslen en delavec več (skupaj 73) 
dobil pozitivno mnenje Nadzornega 
odbora podjetja. ur



viwimvc 4
Naval na zdravje

Četrtek, 19.februar2009, št. 796

Minister obljublja sanacijo izolske 
bolnice, Jelinčič odganja direktorico ZD

V začetku tedna je minister za zdravje, ki je izolski bolnišnici napovedal skorajšnje okrevanje, izolski občinski svetniki so na dopisni seji 
razrešili direkorja ZD Evgenija Komljanca, poslanec Jelinčič pa ima pomisleke na imenovanje v.d. direktorice Zdravstvenega doma.

Turizem in javni interes

Minister Borut Miklavčič je med 
drugim povedal, da so v letošnjem 
letu na ministrstvu začeli s po
sebno akcijo, ki bi jo v naslednjih 
dveh mesecih zaključili, zadeva pa 
finančne izgube slovenskih bol
nišnic, ki »trošijo neracionalno«. 
»Želeli bi, da v dveh mesecih nima 
nobena bolnišnica več izgub, da bi 
pokrili vse izgube ali kumulativno 
izgubo za nazaj,« je dejal minister 
in poudaril, da so za sanacijo odgo
voru predvsem vodstva bolnišnic. 
»Lastnik mora pokriti izgubo, kako 
in na kakšen način, me vprašajte 
čez tri mesece, jaz mislim, da bo že 
pokrita,« je odgovoril na vprašanje 
glede konkretne sanacije izgube, 
ki jo povzroča Splošna bolnišnica 
Izola, sicer bolnišnica z največjo 
izgubo v Sloveniji.
Ob tem je tudi dodal, da se mora 
izolska bolnišnica specializirati na

Trije predstavniki razočranih prosilcev za 
neprofitna stanovanja smo se z županom 
dobili v petek ob 16 uri in županu ter pred
stavnikom strokovnih služb prenesli naše 
pomisleke na samo točkovanje. Župan je 
namreč ob pripravi tega pogovora povedal, 
da če mu dokažemo eno samo nepravilnost 
v točkovanju, bo razpis razveljavil.

Naj povem da, smo udeleženci pet
kovega popoldanskega pogovora 
župana obvestili o načinu dela in o 
nekaterih pomanjkljivostih, ki bi jih, 
skupaj s svetovalko Tanjo Adamič, 
pri izpolnjevanju vlog lahko odpravi
li. Župan je ob tem menil, da bo treba 
poskrbeti, da na naslednjih razpisih 
ne bomo vlog izpolnjevali sami, tem
več bomo imeli na razpolago tudi 
odvetnika, ki nam bo po potrebi sve
toval, da ne bi več prihajalo do napak 
zaradi nejasnosti ki so prisotne ob 
takih razpisih.
Glede obljube, da bo že ob eni sami 
napaki v cenitvi razveljavil razpis pa 
seveda nismo bili tako uspešni. Žu
panu smo predstavili primer ko po 
našem mnenju točke niso bile pra
vilno izračunane a ga nismo uspeli 
prepričati in je iskal obrazložitve za
kaj takšno točkovanje in s pomočjo 
svetovalke našel odgovor v letnici iz
gradnje stanovanjskega bloka v ka
terem so nekatera stanovanja, kljub 
razmeroma novi gradnji, dobesedno 
nemogoče.
Komisija si vseh stanovanj prosilcev 
ni ogledala, nekaterih tudi zato, ker 
prosilci niso obkrožili podatka, da

določenem področju, saj v vseh bol
nicah pač ne morejo biti specialisti 
za vse.

Svetniki razrešili direktorja ZD
2. korespondenčna seja Občinske
ga sveta občine Izola o soglasju k 
razrešitvi direktorja javnega zavoda 
Zdravstveni dom Izola je bila sklep
čna. Poslanih je bilo 23 glasovnic, do 
roka je prispelo 20 glasovnic, od teh 
je 15 svetnikov soglašalo s sklicem 
korespondenčne seje, 5 svetnikov 
pa je bilo proti in so se izjavili, da 
na seji niso prisotni. Za sklep o so
glasju k razrešitvi direktorja javnega 
zavoda Zdravstveni dom Izola je gla
sovalo 15 svetnikov, kar pomeni, da 
je bil sklep soglasno sprejet. Župan 
je korespondenčno sejo sklical po 
prejemu dopisa v.d. direktorice jav
nega zavoda Zdravstveni dom Izola 
z začetka februarja, s katerim je ta

živijo v zelo slabih razmerah. V pri
meru, ki smo ga predstavili pa je 
prosilka izrazila željo, da si stano
vanjska komisija ogleda stanovanje 
a ker je bilo sklenjeno, da stano
vanj grajenih po letu 1965 ne bodo 
pregledali, saj imajo vse podatke 
o stanovanjih v arhivih, komisije 
seveda ni bilo na ogled. Vendar se 
je izkazalo, da ravno stanovnjskega 
bloka v katerem živi prosilka, ki je 
bila tudi udeležena na tem pogovo
ru, ni v arhivu, zato ji niso mogli do
deliti nobenih točk.
Ista prosilka je županu predstavila 
zares slabe pogoje bivalnih prosto
rov, ki so res v razmeroma novem 
bloku, vendar v nemogočem stanju 
(bralci Mandrača so o tem lahko bra
li v reportaži Aljoše Misleja) vendar 
so predstavniki občine vztrajali pri 
utemeljevanju, da blok ni star in da 
ustreza bivainim kriterijem. Res nas 
zanima, kako lahko nekdo oceni 
ali je bivalni prostor primeren za 
bivanje, ne da bi si ga sploh ogle
dal? Naj omenim, da sem imel s se
boj tudi fotografije drugih bivalnih 
prostorov, ki pa si jih med pogovo
rom niso želeli niti ogledati.
Župan tako, kljub napovedi, da bo v 
primeru, da mu dokažemo vsaj eno 
nepravilnost, razpis razveljavil, tega 
ni storil in tudi nima namena storiti. 
Neglede na to ali bo razpis ponovljen 
ali ne smo prepričani, da smo doka
zali naše trditve o nekaterih nepra
vilnostih, zato imamo glede našega 
ravnanja povsem mirno vest.

Valter Gajzer

seznanila Občino Izola s sklepom, 
ki ga je svet javnega zavoda Zdrav
stveni dom Izola sprejel na svoji 3. 
redni seji 21.1.2009 o razrešitvi g. 
Evgenija Komljanca s funkcije di
rektorja javnega zavoda Zdravstveni 
dom Izola na podlagi njegove odsto
pne izjave.
Izolski Socialni demokrati (SD) so 
taki seji nasprotovali, saj so opozar
jali na to, da nekaj mesecev kar dve 
osebi formalno vodita Zdravstveni 
dom, obenem so opozarjali na to, 
da imajo kot svetniki pravico sezna
niti se s predstavitvijo Kalanove v 
živo, kar pa ni bilo storjeno. V Listi 
Izolanov pa so že pred sejo menili, 
da je bilo imenovanje opravljeno “za 
zaprtimi vrati” zato pri razrešitvi in 
imenovanju ne bodo sodelovali.

Jelinčič vs. v.d.
V razpravo o imenovanju Živčec 
Kalanove za v.d. direktorja izolske
ga Zdravstvenega doma se je vklju
čil tudi poslanec Zmago Jelinčič 
Plemeniti, ki je ministru za zdravje 
naslovil poslansko vprašanje v kate
rem je zapisal, da Živčec Kalanova 
ne vodi le Zdravniške zbornice Slo
venije. Zaposlena naj bi bila tudi 
kot zdravnica urgentne medicine 
v Zdravstvenem domu v Postojni, 
prav tako predava na Medicinski fa
kulteti v Ljubljani, do nedavnega je 
ordinirala tudi v Ilirski Bistrici in ima 
zasebno ordinacijo na Reki. Imeno
vali so jo tudi v več projektnih sku
pin Ministrstva za zdravje, aktualna 
vlada pa jo je pred kratkim potrdila 
tudi za članico Zdravstvenega sveta. 
Jelinčič je svoje pisanje zaključil z 
vprašanjem, ali so funkcije Živčec 
Kalanove sploh združljive ali gre 
zgolj za zaslužek posameznika. 
Zdravniška zbornica Slovenije 
(ZZS) je zavrnila navedbe Jelinči
ča. Obrazložili so natančne zadol
žitve Živčec Kalanove, “Prim. asist. 
Gordana Živcec Kalan, dr. med., je 
80% zaposlena na Zdravniški zbor
nici Slovenije, 30% v Zdravstvenem 
domu Postojna (do konca meseca) 
in 10% na medicinski fakulteti v 
Ljubljani. Po izteku obveznosti v 
ZD Postojna bo konec tega meseca 
za obdobje največ enega leta skle
njena pogodba o zaposlitvi v Zdrav
stvenem domu Izola, predvidoma 
za 30% zaposlitev. Gordana Živcec 
Kalan, dr.med. nima zasebne ordi
nacije na Reki in dela v ZD Ilirska 
Bistrica ne opravlja več od prevze
ma polnih pooblastil v Zdravniški 
zbornici Sloveniji.”
In kaj pravijo Izolani?
“Če bo v Izolo res pripeljala psihiatra 
bo že veliko narejenega." In menda 
so prvi koraki že narejeni, (ur)

Vemo, da so množične prireditve v Izoli 
praviloma vezane na ozek priobalni pas. 
Prireditve imajo tako pozitivne učinke, 
seveda pa tudi negativne. Oboji so, tako 
zakon kot podzakonski akti (tudi občin
ski), v javnem interesu. Če torej stanuje
te v ožjem ali širšem območju tovrstnih 
prireditev, naj vam bo jasna na zakonu 
in odlokih utemeljena sicer zamolčana, 
vendar nesporno prisotna naslednja lo
gična povezava:
Ge v času turistične sezone zaradi hru
pa in pogosto tudi razgrajanja ne morete 
spati ali pa se cele noči kuhate v lastnem 
“soku”, je to v javnem interesu;
Če se z lastnim vozilom pripeljete do
mov, še posebno, če je to pozno zvečer 
in lije dež kot iz škafa, vi pa neuspešno 
iščete parkirni prostor vsaj v bližini vaše
ga stanovanja, vedite, da je to v javnem 
interesu;
Če se zgrozite nad visokimi cenami, bi
stveno višjimi od tistih v krajih, ki se ne 
dičijo s turizmom, potem vedite, da je to 
v javnem, celo vseslovenskem interesu 
(tako zakon...).
In če ste tako smeli, da se nad tem upate 
celo pritoževati, potem vedite, da lahko 
s strani lokalnih oblasti pričakujete teža
ve, ko boste izvedeli, da vas obtožujejo, 
da zavirate razvoj, ki je v javnem, vsedr
žavnem interesu.
Lepega dne lahko, ob raznih “razgrni
tvah” občinskih prostorskih aktov, spo
znate, da so vrli strokovnjaki kot so “me
stni urbanisti” in strokovnjaki raznih 
zavodov, ki varujejo kulturno dediščino, 
uvrstili vašo nepremičnino med “nepo
memben” objekt, ki ga je v imenu javne
ga interesa potrebno odstraniti...
V javnem interesu ste potem hitro lah
ko predmet prepričevanja, izsiljevanja, 
upravnih postopkov, katerih cilj je, ker je 
to seveda v “javnem interesu”, da se vas 
in vašega premoženja lahko nekdo pola
sti po čim nižji ceni. Ne verjamete ?
Kar poglejte, kako oblast in pravna stro
ka razmišljata v Ljubljani (Dnevnik, po
nedeljek, 9. februarja 2009)
... Po besedah Karla Pollaka z oddelka 
za urejanja prostora MOL bodo lahko na 
podlagi občinskega odloka... opravili iz- 
vržbo, ki lahko vključuje tudi zalaganje 
sredstev za izvedbo vzdrževalnihn del s 
strani občine s pravico do zakonite hipo
teke kot zavarovanja za povrnitev stroš
kov... Odlok bo določil, kateri objekti so 
potrebni vzdrževalnih del...
In kakšen je komentar eminentnega 
pravnika, dekana ljubljanske pravne fa
kultete, dr. Rajka Pirnata v istem članku 
:... Odlok, ki bi lastnikom zanemarjenih 
stavb naložil njihovo obnovo, namreč 
(po njegovem mnenju) vsekakor posega 
v ustavno varovane pravice, kar pa še ne 
pomeni, da ni dopusten, če je le soraz
meren, če je le sorazmeren “s pomenom 
javnega interesa, ki ga zasleduje’’...
Te izjave razumem kot: V Sloveniji so 
ustavne pravice državljanom zagotovlje
ne le, če niso v nasprotju z javnim intere
som, opredeljenim v občinskih odlokih. 
Takšne ideje so bile davno nekoč v Evro
pi že zelo, zelo prisotne, bile so tudi ene 
tistih, ki so med drugim pripomogle k 
množični uporabi giljotin...
Pričakujemo lahko torej, da se bo name
sto reka “sodba v imenu ljudstva” kmalu 
pojavil rek “sodba v imenu javnega inte
resa”. mag.Mitja Podgornik

Prednostna lista ostaja?
Županu smo dokazali nepravilnosti, a nam to ni veliko pomagalo
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Podeželski krajevni skupnosti 
sta mestnim KS lahko za vzor
Krajevni skupnosti Korte in Jagodje Dobrava sta najbolj aktivni med petimi KS izolske občine. To je videti tudi v prora
čunu, saj jima pripada lep del proračunskega denarja, nekaj pa ga ustvarita tudi sami. Imata zaposlenega poklicnega 
tajnika in tajnico za polovični delovni čas, saj gre vendar za specifiko lokalne samouprave. Sta pač "na vasi".
To sicer ne drži v celoti, saj je KS Ja
godje v svojem večjem delu mestna 
krajevna skupnost, vendar deluje 
po vzoru podeželjske, saj gre za na
selje, ki je nastalo “pred kratkim” 
in ima tako nekatere značilnosti 
podeželja, saj se še vedno otepa z 
nekaterimi komunalnimi težavami, 
ki jih “meščani” ne poznamo več.

Morda je tudi to razlog, da mestne 
krajevne skupnosti komajda živo
tarijo, z izjemo KS Livade, ki je še 
vedno pomemben del odločanja 
krajanov. Za razliko od KS Livade 
pa prva in druga KS živita le še 
na papirju in težko da sestavita 
tri sestanke sveta KS v treh letih. 
Ampak to je že tema za obsežnejši 
zapis. Tokrat sta v glavnih vlogah 
KS Korte in KS Jagodje Dobrava, 
saj so pripravili tradicionalno sre
čanje članov svetov obeh KS in se 
pogovorili o svojem delu, o sode
lovanju, o skupnih problemih in 
o težavah, ki jih imajo z občino 
Izola.
Na dnevnem redu seje, ki je tokrat 
bila v prostorih KS Jagodje-Dobra- 
va, je bila predstavitev problema
tike obeh Krajevnih skupnosti, 
zbiranje informacij glede usta
navljanja nove KS Šared ter oce
na sodelovanja Policijske postaje 
Izola s podeželjem in obema KS. 
Največ pripomb prisotnih je bilo 
na potek priprav na gradnjo ceste 
Jagodje-Šared. Članih obeh Kra
jevnih skupnosti se počutijo zapo
stavljene v iskanju možnih rešitev, 
kar je seveda nedopustno, saj bi

i v
KS morala predstavljati povezavo 
med krajani in občinsko oblastjo. 
Občini očitajo predvsem to, da ni 
bila pripravljena iskati rešitve, ki 
bi zadovoljila prebivalce območja, 
za kar Maks Filipčič, predsednik KS 
Jagodje-Dobrava pravi, da bi bilo 
potrebno res malo truda. Krajani 
se radi počutijo del procesa spre
minjanja okolja, v katerem živijo. 
Pripombe na delo občinske upra
ve so padale tudi ob informaciji o 
ustanavljanju KS Šared. Nekateri 
člani KS Korte so sploh prvič sli
šal nekaj več podatkov o ustanav
ljanju te nove KS. Člani obeh KS 
menijo, da bi jih morala Občina 
bolje obveščati o možnostih in 
pogojih za odcepitev dela KS ozi
roma ustanovitev nove krajevne 
skupnosti.
Predsednik KS Korte, Edi Grbec 
je ponovil, da ne želijo nikakor 
omejevati legitimne pravice Šare- 
dinov, da oblikujejo lastno KS, v
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primeru, da bi se bilo treba o tem 
odločati na referendumu pa meni, 
da bi moral le - ta potekati na ob
močju cele KS Korte.
Pri razpravi o sodelovanju s poli
cijsko postajo pa so se člani KS Ja
godje-Dobrava in KS Korte strinja
li, da bi bilo dobro ponovno uve
sti enkrat mesečno prisotnost 
člana PP Izola na sedežih obeh 
KS. Maks Filipčič pravi, da je pred 
časom policist iz PP Izola že imel 
en dan uradnih ur na sedežu Kra
jevne skupnosti, kjer so mu lahko 
krajani predstavili težave in iskali 
pomoč pri možnih rešitvah. Žal 
so morali, zaradi slabih pogojev, 
v katerih delujejo, to sodelovanje 
prekiniti. Pri tem je omenil, da bi 
KS res nujno potrebovala svojo 
tajnico, saj tajnica z Občine pre
prosto ne zadošča vsem potrebam 
vseh KS. “Ne more član ribiškega 
kluba pomagati pri reševanju pro
blemov gasilcev”, je še dodal.

A.M.

Dve vprašanji občinskemu svetniku
V ponedeljek je imel Silvano Sau v 
palači Manzioli odmevno predava
nje o Izoli. Predlagam, da ga ponovi 
v občinskem svetu zlasti tistim, ki so 
novejši prebivalci Izole. Obenem ti 
zastavljam vprašanje kot občinskemu 
svetniku: Kaj naj naredimo tisti, ki 
imamo radi Izolo, da ne bo postala 
mesto vikendašev in tujcev? Kaj lah
ko naredimo, da bodo začeli zasajati 
drevesa namesto, da jih rušijo? Kaj 
lahko naredimo, da bodo prostor
ski plani razumski in ne podvrženi 
kapitalu in predvsem samo gradnji 
in nerazumski pozidavi? In končno 
kako lahko občani sooblikujemo 
strategijo turističnega razvoja Izole? 
Drugo vprašanje pa se glasi: Gospod 
Komljanec je odstopil saj mu je bila 
očitana nezdružljivost njegovih de
javnosti. Kako lahko zdaj vodi ZD 
nekdo, ki opravlja še več del kot g. 
Komljanec? E. s.

Rdeči križ obvešča

SLADKOR, OUE, TESTENINE...
Vse izolske prejemnike pomoči (z odločbo), ki še niso prejeli prehrambe
nega paketa v januarju in februarju pozivamo, da ga prevzamejo čimprej.
SPREMEMBA URNIKA:
ponedeljek in sreda od 08h do 12h (prosimo držite se urnika)

Območno združenje RK zola, ob starem zidovju 15/ A

Izlet na razstavo cvetja
Društvo upokojencev Izola organizira vsakoletni izlet, na razstavo cvetja 
in vrtnarstva, v Pordenone, 7. marca 2009. Prijave sprejemamo v pisarni 
društva ob ponedelkih in sredah ob urednih urah. Vabimo naše člane, 
člane DU Jagodje - Dobrava in Društva invalidov, da se nam pridružijo.

Predstavitev v Sončni dvorani
Društvo upokojencev in Društvo invalidov Izola vabita svoje člane in dru
ge občane v četrtek, 26. februarja 2009, ob 18.00 uri v Sončno dvorano 
v ulici Giordana Bruna 6, kjer se bosta društvi predstavili s svojimi deli in 
aktivnostmi. V kulturnem programu sodelujejo ŽePZ DU “ Sinji galeb “ in 
recitatorji. Predsednika društev: Marjan Pavlič in Jolanda Deško

Ureditveni načrt Pošta

Od javne obravnave dopolnjenega 
osnutka sprememb in dopolnitev 
“UN Pošta” so minili natanko trije 
meseci, javna razgrnitev pa je bila 
zaključena malo za tem.
Glede na razvoj dogodkov, časovnic 
in pisanja v medijih se mi zdi smi- 

[ selno podati par vprašanj.
Po planu dela občinskega sveta za 
letošnje leto je namreč možno ugo- 

! loviti, da naj bi 2. obravnava tega od
loka prišla na dnevni red seje MAJA 
ali JUNIJA. Zato sprašujem, kdaj 
bomo uveljavili določila poslovnika 
občinskega sveta iz 136. b člena 1. 

: alineja, ki pravi, da PO POTEKU JAV- 
! NE RAZGRNITVE IN OPRAVLJENE 
: JAVNE OBRAVNAVE ŽUPAN OB 

SODELOVANJU PRISTOJNEGA DE
LOVNEGA TELESA OBČINSKEGA 

i SVETA (Odbor za okolje in prostor) 
OBRAVNAVA PRIPOMBE IN PRED
LOGE IZ JAVNE RAZGRNITVE TER 
ZAVZAME DO NJIH STALIŠČA.
To vprašanje mi je prišlo na misel, 
ko sem v lokalnem časniku (za
dnja številka) prebral, da naj bi vi 
g. Klokočovnik opustili idejo o sta
novanjih nad podzemno garažno 
hišo ter da bi se lotili samo garaže. 
Vsekakor menim, da tudi v takem 
primeru pride v poštev zgoraj ci
tirani člen poslovnika občinskega 
sveta in da ne smemo zanemariti 
stališča ljudi, ki so bili prisotni na 
javni obravnavi (kot vsi vemo, jih je 
bilo ogromno). Rad bi vas spomnil, 
da je eno svetniško vprašanje na to 
temo že bilo podano z naše strani na 
dan 11.12.2008 in je dobilo odgovor, 
kakršnega si nismo želeli.
Verjetno ste se tudi vi zavedali, da 
upoštevajoč nadaljevanje 136. b 
člena in sicer 2. alineje, ki pa pravi, 
da ČE SE PREDLOG PROSTORSKE
GA AKTA NA PODLAGI STALIŠČ 
DO PRIPOMB IN PREDLOGOV IZ 
JAVNE RAZGRNITVE IN JAVNIH 
OBRAVNAV TAKO SPREMENI, DA 
NOVE REŠITVE NISO VEČ SKLAD
NE S PROGRAMSKIMI IZHODIŠČI 
IZ PROGRAMA PRIPRAVE PRO
STORSKEGA AKTA, SE GA PONOV
NO RAZGRNE IN OBRAVNAVA, bi 
zadeva morala poteči ravno po tem 
scenariju iz določil. Predvidevam, 
da po svoje od tu izhajajo navedbe 
iz časnika.
Predlagam, da se ponovno pozove 
občane in občanke ter sem jim povr
ne status stranke v postopku. Moja 
osebna želja je, da za lepšo in bolj 
umirjeno prihodnost v kontekstu 
razvoja naše Izole skupaj izobliku
jemo trajno stališče.
Naredimo skupaj en korak dlje v 
imenu širšega konsenza!

Sebastjan Morato

Občinska uprava pojasnjuje:
! Navedba člena drži, predlog stališč 
: je v pripravi, zato predvidevamo, da 

bomo gradivo, vključujoč pripom
be, posredovali v skupno obravnavo 
pristojnemu delovnemu telesu in 
županu.

Irena Ostrouška
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Mladi in Izola

KIŠD z novimi močmi po že 
preverjeno uspešni poti
V izolskem KIŠD-ju je prišlo do sprememb, a aktivni del naših mladih učenjakov ne namerava po
zabiti, na tisto kar je bilo, temveč namerava graditi na že uspešno zastavljeni sistem delovanja.
Prejšnji teden smo v Mandraču poro
čali, da so v Izolskem Klubu študen
tov in Dijakov, KIŠD-ju, imeli letno 
skupščino, na kateri so predebatira- 
li in predstavili dogodke v prejšnjem 
letu ter izvolili novega predsednika. 
To mesto je od Bojana Dobnika prev
zel Erik Toth. In z njim smo tudi opra
vili kratek pogovor.

- Pa začnimo s kratko predstavi
tvijo. Kdo si in kaj si?

- Ime mi je Erik Toth in sem štu
dent na Fakulteti za Humanistič
ne Študije, natančneje absolvent v 
smeri kulturnih študij in obisku
jem četrti letnik smeri zgodovi
na. Leta 2005 sem postal aktiven 
v KIŠD-ju kot član nadzornega 
odbora, leta 2007 sem postal 
podpredsednik društva, letos pa 
sem bil izvoljen za predsednika.

- Imeli ste letno skupščino, na 
kateri ste vašim članom predsta
vili delovanje v preteklem letu. 
Bi ga lahko še našim bralcem?

- V preteklem letu smo izpeljali 
vse večje projekte, ki smo jih ime
li v načrtu. Med te spada seveda 
prvomajsko druženje, ki je bilo 
sicer bolj okrnjeno kot prejšnja 
leta, izpeljali smo prvi metalski 
festival Haliaetum Open Air, ki 
smo ga morali zaradi prostorskih 
težav izpeljati v Pomjanu, a za le
tošnje leto upamo, da bomo prišli 
do soglasja sosedov in ga bomo 
tako načrtovano izpeljali v letnem 
kinu Arrigoni, pa seveda KIŠD-jev 
Direndaj, že četrti po vrsti, a prvi, 
ki smo ga izpeljali v klubskih pro
storih. Poleg teh večjih dogodkov 
smo pod streho spravili še kopico 
manjših, recimo tematske večere, 
ki so resnično popestrili lansko
letno delovanje in so bili zelo lepo 
obiskani.

- In letos boste končno odplačali 
kredit za klubske prostore. Bo to 
še dodatno spodbudilo vaše de
lovanje?

- Ja, še do junija bomo odplače
vali te obresti, potem pa bomo 
končno osvobojeni. Moram pa 
priznati, da nam je to delovanje z 
okrnjenimi sredstvi tudi pomaga
lo. Namreč, naučili smo se izpe
ljati dogodke brez večjih finanč
nih sredstev, smo pa morali biti 
toliko bolj metodični pri tem, kar 
smo imeli na razpolago. Je pa bila 
ta odločitev, ki smo jo sprejeli leta 
2005, da odkupimo te naše pro
store verjetno zelo pametna, saj 
na ta način bo KIŠD imel vedno 
svoj “plač”, ne glede na to, kaj se 
bo zgodilo. Dokler so tu sicer kon
cesijska sredstva, ki jih dobivamo 
od ŠOS-a (Študentske organizaci
je Slovenije), ne bo težav. A vemo 
kako to gre. Vse se lahko iz dneva 
v dan spremeni. Zato je toliko bolj 
pomembno, da se zavedamo, da 
bo KIŠD obstajal ne glede na vse.

Ko pa bomo še rešili težave s SA- 
ZAS-om, in bomo lahko delovanje 
razširili še na manjše koncerte, bo 
sploh super.

- Kako pa 
prej?

kaj projekti za na-

- Kar je bilo uspešnega, bomo 
obdržali. Pripravljamo pa nekaj 
novih projektov, recimo pohode 
na primorske vrhove. Lani smo 
v sodelovanju s koprskim in pi
ranskim klubom študentov izdali 
cede in dvd Kompilacija Obala 2,

in resnično smo zadovoljni s tem, 
kako je reč izpadla, zavedamo pa 
se, da na obali ni toliko neuve
ljavljenih skupin, da bi ta projekt 
postal vsakoletni. Zato pa načr
tujemo izdajo druge kompilacije 
Elektrofolp. Prva je pred dvema 
letoma naletela na odlične kritike, 
in čas je, da se ji ponovno posveti
mo. Lani smo tudi izdali naš prvi 
literarni zbornik, in namen ima
mo izdati še drugega. Do marca 
pa zbiramo dela. In končno lahko 
še uradno najavim, da bomo ven
darle posodobili spletno stran. 
Skratka, čaka nas dosti dela, in 
veseli bi bili vsake pomoči naših 
članov.

- Delovanja društva, kot je KIŠD, 
je dejansko zelo odvisno od šte
vila aktivnih članov.

To je tudi edina težava, ki jo jaz vi
dim za prihodnje delovanje druš
tva. Vedno težje je dobiti mlade, 
ki bi bili pripravljeni aktivno so
delovati pri organizaciji naših do
godkov. Pač, gre za prostovoljno 
delo, za katero sicer nudimo tudi 
določene nagrade, toda to ni nič 
kaj takega. In zaradi bolonjskega 
sistema marsikdo tudi manj raz
polaga s časom. Tukaj pa je tudi 
težava z društvom kot je naše, ka
terega članstvo je omejeno. Marsi
kateri mladi aktivist, če nima po
trdila o šolanju, ne more, uradno, 
sodelovati. A na srečo kljub temu 
nekateri pomagajo. Na tem mestu 
bi se rad tudi zahvalil tistim čla
nom, ki so zadnja leta krojili naše 
delovanje, pa so ravno zaradi prej 
omenjenega razloga zdaj “le” 
čsatni člani. Bojan Dobnik, Miran 
Jerman, Davor Lonzarič in Andrej 
Kocjančič so za ta klub v teh letih 
naredili resnično dosti, in do njih 
čutim veliko spoštovanje.

Aljoša M.

IV* 11 Ul

Ponovno promocijska akcija
staro za novo brezplačno
V sodelovanju z zastopnikom za aparate MultiCare ponavljamo 
izjemno akcijo: Prinesite vaš stari merilnik krvnega sladkorja in 
dobili boste popolnoma nov, sodoben in zanesljiv aparat Multi
Care brezplačno! Za aparat ne zahtevamo doplačila, ampak ga 
v akciji staro za novo dajemo zastonj. Sprejemamo katerekoli 
glukometre, razen samega MultiCare ter X-meter, Glucocard II 
in Multisure.
Aparat MultiCare je prvi in edini 
večfunkcijski instrument z dvojno 
tehnologijo refleksometrične in biosen- 
sorske aspiracije za samokontrolo ne 
samo krvnega sladkorja, ampak tudi 
holesterola in trigliceridov.
Pohitite, število aparatov je omejeno.

Kristanov trg 1 ■ tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8,30 ■ 15,00 
sreda: 8.30 ■ 15,00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 ■ 12.00
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Studijsko popotovanje od 
starega papirja do plastike
Nekoč smo jim rekli smetišča, danes so deponije, bistvo pa ni posebej spremenjeno, razen tega, da smo na 
smetišča nekoč zgolj odlagali odpadke, ki jih je bilo bistveno manj, danes pa tam odpadke urejamo, ker jih je 
bistveno več, Tudi izolsko smetišče je deponija pa ne bo več prav dolgo. Morda še slabo desetletje ali celo manj.
Petim deponijam, ki delujejo na ob
močju južnoprimorske regije, bodo 
julija 2009 potekla obratovalna do
voljenja. Zato so se občine: Divača, 
Hrpelje-Kozina, Ilirska Bistrica, Izola, 
Komen, Koper, Piran in Sežana pove
zale v konzorcij GOJUP, da bi tako lažje 
poiskali primerno območje za regijsko 
odlagališče odpadkov.

Študija je pokazala, da je zaradi 
velike ranljivosti kraškega območja 
regijsko odlagališče odpadkov mo
goče umestiti le v koprsko ali piran
sko občino. Toda zaradi dolgoletnih 
nesoglasij je južnoprimorska regija 
edina v Sloveniji, ki za regijsko od
lagališče nima niti določene lokacije 
niti izbrane tehnologije. In ker bo 
med deponijami brez uporabne
ga dovoljenja tudi izolska smo se 
odpravili na “raziskovalni pohod” 
po izolskem smetišču. Naš vodič je 
bil Gino Gergeta, ki je pri izolski 
Komunah odgovoren za ravnanje z 
odpadki.
Zapeljali smo se proti Baredom, do 
smetišča, ki je bilo tam umeščeno 
leta 1994, takrat še razmeroma da
leč od naseljenega dela našega me
sta. Smetišče je še vedno tam, mesto 
pa se je tako razširilo, da se deponi
je zdaj že skoraj dotika. Skoraj. 
Vodnik nam je najprej razkazal vhod 
v odlagališče in posebno tehtnico, s 
katero tehtajo vsak tovornjak, ki 
zapelje mimo, pa tudi gorilnik od
padnih plinov. Nato sva se spreho
dila mimo kupa smeti, za katerega 
komunalni delavci komaj čakajo, da 
bi ga končno ..speštali", a jim nagaja 
stroj.
“Nič hujšega”, pove Gino, “le jezi

te, ko ti vrnejo popravljen stroj, ki 
ne dela, kot bi moral". Nato nam je 
razkazal proces ločevanja odpadkov, 
ki 'se seveda ne dogaja samo takrat, 
ko se odgovorni občani odločajo ali 
mala steklenica s plastičnim zamaš
kom sodi med steklo ali plastiko, 
temveč se glavni del tega procesa 
dogaja na odlagališču. In pogled 
je skoraj lepši kot na kakšno najs
tniško spalnico, saj je smetišče zelo 
lepo pospravljeno.

Odpadke se ločuje
Klasične, običajne odpadke delavci 
Komunale najprej sprešajo, potem 
prekrijejo z nekimi posebnimi izo- 
lirnimi materiali, nato jih pokrijejo 
še s platnom v katerega lovijo vse 
odpadne pline, ki nastajajo na sme
tišču in končno prekrijejo z zemljo 
ter tako oblikujejo zelo “istrske” te
rase. Poleg teh odpadkov pa lahko 
na odlagališču opazimo tudi ureje
na zbirna mesta za ostale, recimo 
temu „koristne“ odpadke.

Tu je, po vseh standardih zgrajen 
kontejner za nevarne odpadke. Teh 
se v Izoli med letom nabere ravno za 
en tak kontejner, in ko se napolni ga 
pošljejo na strokovno uničenje. V 
bližini je tudi prostor za tehnološke 
odpadke, kjer so lepo zloženi stari 
televizorji, pa monitorji, tiskalniki 
in računalniki. Ob tem tehnološkem 
kotičku so svoj poseben prostor za
htevale vzmetnice, ob teh še gume, 
na drugi strani dvorišča pa je moč 
opaziti prostor za papir, za plastiko, 
kovino, kuhinjske stroje, pa tudi za 
les. No, kar se lesa tiče, nas je Gino 
prosil, da bi še enkrat omenili, da 
imajo tega lesa na odpadu resnično 
dosti, in škoda bi bilo, če ga ne bi 
kdo uporabil za kurjavo. Le do njih 
bo treba, saj ga ne bodo vozili na 
dom, če je že brezplačen.
In kaj se dogaja s temi sortiranimi 
odpadki? Ko se nabere za tovornjak 
posameznega odpadnega materiala, 
pokličejo koncesionarja, ki sortirane 
odpadke odpelje v magično deželo 
reciklaže. Ta je menda nekje sever
neje od Karavank. Ob tem pa smo 
še izvedeli, da je, zaradi svetovne 
recesije, tudi trg odpadkov v krizi, 
in je cena odpadnega materiala 
takorekoč nična. Izolski komunalci 
pravijo, da bodo zaradi tega raje po
čakali, da se razmere poboljšajo, do 
takrat pa je prostora za shranjevanje 
surovin za reciklažo dovolj.
Seveda se na smetišču najde tudi 
marsikaj zanimivega in še upo
rabnega. Tako je na dvorišču svoje 
mesto dobila tudi stara „pašera“, ki 
samo čaka, da bi jo premestili v kak
šen izolski park, kjer bi lahko bila 
poučno igralo za našo mladež. Še 
malo višje je na deponiji svoje me
sto našel kontejner Rdečega Križa, 
kjer shranjujejo še uporabno po
hištvo in podobno opremo, vendar 
ugotavljajo, da je povpraševanja po 
tej opremi vedno manj.

A ločevati jih moramo tudi mi
Pa se vrnimo k ločevanju odpadkov. 
V Komunali pravijo, da smo Izolani 
vedno bolj ekološko osveščeni, eki
pa delavcev pod vodstvom Borisa 
Begoviča pa ločuje tudi tisto, česar 
mi ne znamo ločevati, ali pa se nam 
preprosto ne da. Izgovori o pomanj
kanju ustreznih kontejnerjev niso 
na mestu, saj izolska Komunala raz
polaga z zadostnim številom kon
tejnerjev za ločevanje odpadkov, pa 
čeprav, kot pove Gino, je po zakonu 
določeno, da morajo biti postavljeni 
“le” na vsakih 500 metrov. Delavci 
Komunale Izolane tudi prosijo, naj 
pravilno ločujejo odpadke, saj že 
ena na pol polna plastenka olja, ki jo 
odvržemo v kontejner za plastenke, 
takorekoč uniči celoten tovor.
Za konec smo se še malo zapeljali 
okoli smetišča, kjer nam je naš so
govornik pokazal novo tehnologijo 
za prečiščevanje vode, za katero je 
še sam rekel, da je dvomil v njeno 
delovanje: kanele. Ob odlagališču 
je namreč postavljeno zaprto polje 
kanel, preko katerega so speljane 
odtočne vode. Večkrat na leto opra
vijo analizo vode na začetku in na 
koncu tega polja kanel in rezultati 
so presenetljivo dobri. Komunala 
s koncesionarji večkrat opravi tudi 
analizo okoliških voda, tudi podtal
nih, rezlutati teh meritev pa so ved
no odlični.

Kako z odpadki po juliju?
In za konec smo se vrnili k začet
ku. Julija bodo, zaradi uveljavljanja 
evropske zakonodaje, potekla obra
tovalna dovoljenja vseh slovenskih 
smetišč, edino, ki pa naj bi imelo 
pogoje za avtomatično pridobitev 
novega, pa naj bi bilo tisto v Celju. 
Gino Gergeta sicer pravi, da so že 
pred novim letom vložili zahtevo za 
podaljšanje obratovalnega dovolje
nja za izolsko deponijo in verjame, 
da bo prošnja brez težav odobrena. 
Pravi, da ima sedanje izolsko odla
gališče še kakšnih osem let živ
ljenjske dobe, nato pa bo treba z 
odpadki kam drugam.
To pa bo seveda draga stvar. In vse 
manj bo tiste vrste občanov, ki le 
pridno proizvajajo odpadke, jih 
pomečejo v najbližji kontejner in 
zahtevajo, da do naslednjega jutra 
magično izginejo. Takšna razvada 
ne bo več poceni.

Aljoša Mislej
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Kristin končno zmagala!
Futsal

DP mladih
GORICA:lZOLA 5:16 (3:8)
Zadnji krog jesenskega dela te
kmovanja v kategoriji do 21 let 
na zahodu je postregel z never
jetno rekordno zmago mladih 
Izolanov, ki so Goričanom, ver
jeli ali ne, nasuli kar 16 golov. 
Tekma, ki ni imela pravega na
boja že od prvega sodnikove
ga žvižga je bila odločena že v 
prvem polčasu. Mlajši Goričani 
so s težavo zaustavljali gostujo
če igralce, kjer je glavno vlogo 
ponovno imel kapetan in mladi 
slovenski reprezentant Marko 
Hrvatin, ki se je poigraval z go- 
riškimi branilci, za nameček pa 
zabil kar rekordnih 9 golov na 
eni tekmi, za kar je bil po tekmi 
nagrajen z velikim aplavzom. 
Ob razpoloženem Hrvatinu, so 
se med izolske strelce vpisali še 
Hamzabegovič trikrat, dva za
detka je prispeval mladi Delič, 
po enkrat pa sta bila uspešna še 
Terzič in Novak. Izolani so po 
prvem delu prvenstva zasluženo 
na vrhu z 24 točkami, kjer si deli
jo prvo mesto skupaj z ajdovski
mi Kixi, le 2 točke manj pa imata 
še Oplast in Puntar, tako da bo 
boj za prosti 2 mesti, ki peljeta v 
polfinale vse do zadnjega sodni
kovega žvižga. Naši mladi fantje 
pod taktirko vse uspešnejšega 
trenerja Valdija Lakoseljca od
lično vadijo, ter dosegajo vse od
mevnejše rezultate, katere roko 
na srce razen naj večjih optimi
stov na začetku ni pričakoval ni
hče. Za nameček veseli dejstvo, 
da je Marko Hrvatin prevzel 
vodstvo na skupni lestvici strel
cev v kategoriji do 21 let, kjer je 
v 9 tekmah zabil kar neverjetnih 
34 golov, kar je svojevrsten dose
žek, zaradi katerega smo lahko 
še kako ponosni. Upamo, da bo 
tudi spomladanski del tako us
pešen, ter da se bodo naši fantje 
uspešno podpisali pod nov us
peh izolskega kluba.
10.krog U-21 
ŠD Sežana 
8.3.2009 ob 11:00 
Casino Safir Divačadzola

Rokomet

1. B SRL moški
Krško - Istrabenz plini Izola 
37:28 (20:11)
Izolani so proti vodilnemu Krške
mu začeli odločno in povedli 
s 3:1, zatem pa naredili preveč 
napak in omogočili domačinom 
hiter preobrat. Kakovostnejše 
moštvo domačih si je visoko 
prednost priigralo že do kon
ca prvega dela. Kljub boljšemu 
nastopu v nadaljevanju Izolani, 
delno tudi zaradi sodniškega

sojenja, niso uspeli znižati za
ostanka in tako tudi drugo sre
čanje s Krškim izgubili z visoko 
razliko. Pri gostih so največkrat 
zadeli Markovič (12), Božič (5) 
in Redžič (4).
Naši so na desetem mestu in v 
soboto ob 20. uri igrajo z eki
po Radeče -MIK Celje, ki je le 
mesto višje na lestvici. V Celju 
je bilo prvo srečanje izenačeno 
(29:29), zdaj pa, ko smo moč
nejši, so dane vse možnosti za 
novo domačo zmago. BV

Reagiranja

Odgovor na članek
Oglašam se glede na netoč
nih izjav v Mandraču z dne, 
29.1.2009, pod rubriko »ROKO
MET». Novinar tega tednika in 
g. Žarko Kovačič sta podala v 
svojih člankih (»Mara in Davide- 
la ostajata» , »Pogled s strani» ) 
nepreverjen in netočen podatek, 
zato želim bralce tednika Man- 
drač seznaniti z dejanskim sta
njem.
V mesecu decembru me je pred
sednik kluba, g. Zdravko Ačkun, 
povabil na pogovor glede sode
lovanja oziroma moje vključi
tve v ŽRK Izola in mi predstavil 
delovanje kluba in probleme s 
katerimi se srečuje novo izvolje
no vodstvo (zelo slabi rezultati 
klubskih selekcij, odhod Borisa 
Čuka v Italijo oz. njegov odstop 
iz Upravnega odbora kluba,...). 
Obljubil sem mu pomoč v ka
teremkoli segmentu delovanja 
kluba. Uprava pa naj bi se odlo
čila, kje me lahko najkoristneje 
uporabi! Čez nekaj dni smo se 
ponovno sestali (prisoten je bil 
tudi podpredsednik kluba g. 
Dario Lozar) in ponujena mi je 
bila funkcija strokovnega vodje 
in sodelovanje pri delu s člansko 
selekcijo (glede na slabe rezul
tate oziroma prikazane igre v 
jesenskem delu igranja v 2. ligi). 
Na predloge sem pristal, torej,

da z Maro Šolaja pri vodenju 
prve ekipe sodelujeva, ne pa, da 
se njo odstrani in postanem jaz 
trener članske ekipe. S tem pred
logom se je uprava obrnila na 
Maro, ki pa je predlog zavrnila. 
Po nekaj dneh smo se zopet se
stali z vodstvom kluba, kjer mi 
je bilo ponujeno vodenje kadet
sko - mladinske ekipe. Čez dan 
- dva sem bil s strani predsedni
ka obveščen, da je Mara tudi ta

POGLED S STRANI
Iše: Žarko Kovačič

Recesija pri rezultatih je tudi 
zahtevale svoje žrtve. Na velikih 
mukah je Tone Tiselj v Celju, 
Lino Červar pa je moral podati 
ostavko na mesto prvega trener
ja ekipe Zagreba. Skupno jima je 
to, da ekipi ne dosegata zastav
ljenih ciljev. Kolcanje po starih 
časih je pri Celjanih zelo močno, 
vendar pa segajo napake še v čas 
pred pričetkom prvenstva. Ekipa 
Zagreba pa je po končanem sve
tovnem prvenstvu, verjetno pod 
vplivom francoskega slavja. Veli
ko se ob tem govori tudi o Ivanu 
Baliču, kateri je zapravil vse kre
dite in ga je vodstvo kluba že od
pisalo. Prav zato, bo toliko bolj 
zanimivo sobotno srečanje med 
Celjani in Zagrebčani v evropski 
ligi. Komu dati prednost?Obojim 
igra samo zmaga in poraženec 
se bo poslovil od Evrope. 
Podoben scenarij si pišejo tudi 
igralke Krima. Nekako jim je 
uspela uvrstitev med osmerico, 
to pa mislim, da je tudi njihov 
trenutni maksimum.Morda pa 
jim le manjka državno prven
stvo, tudi zaradi kontinuitete

predlog zavrnila, zato bodo poi
skali novega trenerja za člansko 
ekipo (Zamida, Grbec,..).
Torej, nikoli v tem času ni bilo 
nikakršnega pogovarjanja o mo
jem prevzemu vodenja članske 
ekipe (le morebitno sodelovanje 
in pomoč), zato naprošam av
torje članka, da v bodoče dobijo 
izjave vseh vpletenih, ne pa da 
na podlagi govoric zavajajo ro
kometno javnost.

Tone Barič
pojasnilo avtorjev: Tudi po 
temeljitem premisleku in na- 
tačnem prebiranju odgovora g. 
Toneta Bariča nismo dojeli ra
zlike med sodelovanjem pri vo
denju prve ekipe in vodenjem 
prve ekipe, tako kot nismo do
jeli nekaterih njegovih pojasnil 
ob lanski otvoritvi Eurofesta. 
Verjamemo tudi, da rokometne 
javnosti nismo nič zavedli, saj 
ta javnost ve celo več kot vemo 
mi v uredništvu. Ostale javnosti 
pa snubljenje g. Bariča v vodenje 
prve ekipe ŽRK Izola verjetno ni 
posebej zanimalo.

Namizni tenis

I.SNTL - članice Arrigoni : Ka
juh Slovan 5:1
V soboto so članice igrale doma 
13. krog prvenstva proti ekipi 
Kajuha iz Ljubljane. Ekipa Arri- 
gonija je proti zadnje uvrščeni

igranja. Sicer pa kaže, da bomo 
morali počasi razmišljati o pra
vih domačih ekipah, se nekoli
ko povleči in počakati na boljše 
čase. Vsem seveda ne gre enako 
slabo. Lestvica porabljenih sred
stev to potrjuje. Med te sodijo 
rokometaši Cimosa, čeprav so 
jih amaterji iz Ljubljane skoraj 
presenetili. Včerajšnji derbi pro
ti pivovarjem pa bo že odgovo
ril, kdo lahko resno razmišlja o 
primatu. Napovedi so trenutno 
še najbolj naklonjene Velenjča
nom, toda tudi njih čaka gosto
vanje na Bonifiki.
Izolski rokometaši so v Krškem 
odigrali bolj medlo. Krčani tudi 
resno razmišljajo o napredova
nju in tako so Izolanom dovoli 
samo začetno vodstvo. Nadalje
vanje je bilo »normalno«, zato 
tudi visok poraz. Nič kaj dober 
obet ni ta poraz, saj jih čaka v 
soboto srečanje proti Sežancem. 
Potrebna bo zmaga, saj le tako 
lahko računajo na premik proti 
sredini lestvice.
Bil sem na podelitvi nagrad 
izolskim športnikom. Bolj kot 
razočaranje me je motilo to, da 
je vedno manj nagrajencev med 
kolektivnimi športi. Seveda sem 
vesel vsakega uspeha izolskih 
športnikov, saj so ponesli ime 
Izole po Svetu. Vendar pa bi tudi 
kakšen kolektivni uspeh prišel 
prav, pa tudi samo v slovenskem 
merilu. Moč in prepoznavnost 
je najlažje uveljaviti skozi šport 
in čas je, da vsaj zopet poisku- 
simo.
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ekipi odigrala v polni postavi 
tako, da zmaga ni bila v nobe
nem trenutku vprašljiva. Dve 
tekmi je zmagala Jana Ludvik, 
po eno pa so zmagale Kristina 
Rahotin, Tina Nemarnik in Kri
stin Fatorič.

II.SNTL - člani Arrigoni : Ra
kek 3:5
Tudi člani so igrali v soboto 
doma. Prvo tekmo proti eki
pi Rakeka jim je uspelo držati 
rezultat do 2:2, nato pa so bili 
igralci Rakeka bolj zbrani. Vse 
tri zmage je ekipi Arrigonija pri
nesel Simon Frank, ki je dvoboj 
opravil res dobro in brez večjih 
težav opravil s svojimi nasprot
niki.

ArrigonkVesna 5:1
V popoldanski tekmi proti ekipi 
Vesne iz Zaloga sta odigrala do
bro dvoboj tudi Kristjan Ludvik 
in Gregor Vukovič, tako da so 
domačini zasluženo zmagali. Po 
dve tekmi sta zmagala Kristjan 
Ludvik in Simon Frank, eno pa 
Gregor Vukovič.

Končno prva
V nedeljo je v Zalogu pri Ljublja
ni potekal 3. odprti turnir RS za 
mladince in mladinke posame
zno. Najboljše se je odrezala 
Kristin Fatorič, ki je v polfina
lu 3:0 premagala Verdinekovo 
iz Logatca. V finalu, pa tesno 
3:2 Garmutovo iz Mute, ki je 
z uvrstitvijo v finale pozitivno 
presenetila. Kristin je po dobrih 
nastopih za reprezentanco, kon
čno osvojila to dolgo pričako
vano prvo mesto, čeprav so bili 
nekateri nezaupljivi. Med 16 naj
boljših se je uvrstila Nika Veber, 
ki je za uvrstitev med najboljših 
osem gladko, 0:3 izgubila proti 
Verdinekovi iz Logatca. Na glav
ni del turnirja se je uvrstila še 
Maja Grizelj. Za uvrstitev med 
16 najboljših je bila boljša od nje 
Kovačevičeva iz Kajuha, ki jo je 
premagala 3:0.
Pri mladincih se je na glavni tur
nir uvrstil le Admir Muratovič. 
Za uvrstitev med 16 najboljših je 
0:3 izgubil proti Perkotu iz Ka
juha.

Judo

6. mednarodni pokal “Labinska 
republika 2009”
Judo klub Izola je z mladimi čla
ni nastopal v Labinu (Hrvaška). 
Pri mlajših dečkih in deklicah 
so ekipno dosegli 3. mesto, po
samično pa so osvojili kar štiri 
prva mesta in sicer:
Lara Maslo, ml. deklice -40 kg 
Ioana Buzoiu, ml.deklice -36 kg 
Joel Lenoci, ml. deklice -52 kg 
Dean Maslo, st. dečki +73 kg

Podelitev nagrad naj izolskim 
športnikom in športnicam
“Izola, prijazno mestece ri
bičev, je danes tudi mesto 
športnikov in to uspešnih 
...” so bile besede povezo
valca svečanosti ob pode
litvi priznanj športnikom 
Izole za leto 2008.

Skupno je bilo podeljenih 
111 priznanj v treh skupi
nah, od tega sedmim tre
nerjem. Med nagrajenci 
je bil seveda tudi srebrni 
Olimpije Vasilij Žbogar, ki 
je Izoli, s svojimi uspehi, 
zarisal mesto tudi na sve

tovnem zemljevidu, ali kot 
je povedal povezovalec: 
“...šport je v Izoli tista de
javnost, s katero se lahko 
postavljamo ob bok dru
gim sredinam z mnogo 
boljšimi materialnimi po
goji.”

Tudi sicer jebilo med na
grajenci opaziti kar dosti 
jadralcev, kar 33 jih je bilo, 
vedno manj pa je na žalost 
predstavnikov kolektivnih 
športov, za kar je seveda 
najlažje kriviti recesijo, ki

pa v izolskem športu traja 
že zelo dolgo, tam nekje 
od časa rimljanov, pravijo 
nekateri.

Pravih razlogov za teža
ve izolskega kolektivnega 
športa je po vsej verjetno
sti veliko, finančna sred
stva, oziroma pomanjka
nje le teh, pa nedvomno 
igrajo pomembno vlogo. 
Večer na sami podelitvi 
nagrad so popestrili člani 
plesne šole Titty dance. 
Svoje je dodal tudi izol
ski kantavtor Rudi Bučar, 
ki je nekaj svojih istrskih

uspešnic zapel kar v due
tu z Vasilijem Žbogarjem, 
ki sicer pozna tisto znano 
Sono un Isolano ampak 
veter nedvomno lovi bo
lje od posameznih tonov. 
Nekaj pa je seveda naredi
la tudi trema, saj je Vasilij 
bolj vajen morja kot občin
stva v dvorani. Tekmovalci 
Kluba borilnih veščin KIT 
Izola pa so prisotne očara
li s predstavitvijo svojega 
znanja na zelo poseben, 
morda tudi nenavaden, a 
izjemno atraktiven scen
ski način.
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Martina najraje potuje za 
platnice lepih slikanic
Martina Ljubič je naša opazno, neopazna someščanka. Tiha navzven, a glasna v ustvarjanju. Njene ilu
stracije so polne emocij in otroške igrivosti, a hkrati izžarevajo zelo opazno ustvarjalno moč. Ilustrirala je 
že nekaj otroških knjig in pravljic, ki so z njo dobile nekaj mediteranske topline.
V Mestni knjižnici Izola v prosto
rih Borze znanja in Središča za sa
mostojno učenje svoje ilustracije 
razstavlja naša mlada someščanka 
Martina Ljubič, absolventka likov
ne pedagogike.
Z ilustracijo se ukvarja od leta 2001, 
ko je prvič ilustrirala za revijo Zmaj
ček. Kmalu zatem so njene ilustraci
je začele redno izhajati vsak mesec 
pri omenjeni reviji. Z njimi pa se 
lahko srečate tudi v revijah Kekec, 
Bim Barn, Mavrica, Beo Beo. Pri 
založbi Mladika sta izšli tudi dve 
knjigi opremljeni z njenimi ilustra
cijami, in sicer ‘Duh stare hiše’ in 
‘Lovci na duhove’. Leta 2006 in 
2008 je sodelovala na Slovenskem 
bienalu ilustracij v Cankarjevem 
domu v Ljubljani. V zadnjem letu se 
aktivno ukvarja tudi z lutkami, kajti 
mnenja je, da je to pomembna po
vezava oz. most k bolj celostnemu 
razumevanju sveta otrok ali pa kot 
oživitev same ilustracije oz. neke 
dvodimenzionalnosti.

lahko na hitro skočil, se vanj zato- 
pii, raziskoval, se z njim poistovetil 
in vsakič, ob vsakem izstopu odšel 
z veeeeelikanskim zakladom pod 
ramo. Tak zaklad, ki te je napolnil 
ne glede na to, kakšna je bila zgod
ba in kakšna pričakovanja”. 
Navdihe za ustvarjanje delno še ved
no najde v slikanicah, večinoma pa 
v vsakdanjih bolj ali manj pomemb
nih pripetljajih, filmih, glasbi. 
Razstava bo na ogled predvidoma 
do konca meseca marca.

Ksenija Orel

“Že od malih nog sem oboževala 
slikanice in bolj kot brala, sem raje 
občudovala ilustracije o njih”, za
sanjano pove mlada umetnica ter 
doda:'Vsakič se je za platnicami 
odprl nov, pisan svet, v katerega si

V Algi so Rupnika 
zamenjali Likovci
V galeriji Alga je bila do nedavnega odprta odmevna razstava idrij
skega slikarja Nandeta Rupnika, zdaj pa so tam na ogled novejša 
dela članov izolske likovne skupine Lik.

V Insuli bo grafike 
zamenjal porcelan
V Izolski galeriji Insula je bila do včeraj na ogled zanimiva grafična 
razstava italijanskega avtorja Maria Alimedeja iz Pordenona, drevi, v 
četrtek, 19. februarja ob 19. uri pa bodo odprli razstavo portoroške 
umetnice Alenke Viceljo z naslovom Porcelan.

V soboto, na predvečer kultur
nega praznika so v izolski ga
leriji Alga zaokrožili razstavo z 
naslovom »Podobe Idrije«. Slikar 
Nande Rupnik je na ogled po
stavil nekaj manj kot dvajset del 
mestnega jedra, pomembnejših 
monumentalnih javnih zgradb, 
sakralnih objektov in rudarskih 
hiš, ki pričajo o bogati več stolet
ni zgodovini mesta Idrije. V več 
desetletjih ustvarjanja Nande Ru
pnik gledalca še vedno fascinira s 
svojo optimističnostjo, pozitivnim 
pogledom, svežino, vedrino in 
zanj značilno pestrostjo topline. 
Predstavi se v kombinirani tehniki 
perorisbe in akvarela.
Kljub dejstvu, da ga tematsko še 
vedno privlači rodna Idrija, je bila 
razstava nadvse dobro obiskana 
in je požela veliko zanimanja tudi 
v Izoli.
..Priča smo razstavi, ki jo je v ne
kaj manj kot mesecu dni obiskalo 
zavidljivo število obiskovalcev in

je bila obenem sprejeta tudi z ve
likim navdušenjem. Omeniti velja, 
da je velika večina naših gostov, 
ljubiteljev umetnosti z Idrijo tudi 
tako ali drugače povezanih, bodisi 
so obiskovali idrijsko gimnazijo, 
so na mesto vezani poslovno ali 
pa so v Idriji nekaj časa celo živeli. 
In večina od njih si je razstavo tudi 
ogledala," je med drugim poveda
la slikarka Aljoša Križ iz izolske 
galerije Alga.

RobiŠabec

Sicer pa so od sobote naprej v ga
leriji na ogled dela članov likovne 
skupine Lik iz Izole. Razstavljajo 
dela, ki so nastala v zelo različnih 
obdobjih ustvarjanja te zelo aktiv
ne likovne skupine, ki jo sestavlja
jo: Zorko Dežjot, Milenka Arsenov, 
Vida Arhar Čopi, Franka Blaževič, 
Dare Brezavšček, Barbara Čižmek, 
Dragana Dada Čurin in še nekateri 
drugi ustvarjalci in ustvarjalke iz 
vseh treh obalnih občin.

Alenka Viceljo se je rodila leta 
1960 v Ljubljani. Diplomira
la je na Akademiji za likovno 
umetnost leta 1983, smer ki
parstvo.
Doslej je imela več kot 50 samo

stojnih razstav v Sloveniji, Avstriji, 
Italiji in na Hrvaškem. Sodelovala 
je na številnih skupinskih razstav 
doma in po svetu. Njena dela so v 
cerkvah in številnih javnih institu
cijah v Sloveniji, Avstriji in na Hr
vaškem. Specializirala se je v delih 
v porcelanu, izdelala je številne 
reliefe, obarvane z zlatom, platino 
in obarvanimi zlatimi mešanica
mi. Dela tudi s kovinami, kerami
ko in grafičnem oblikovanju. Živi 
in ustvarja v Portorožu.
Alenka Viceljo se ukvarja z nekon
vencionalno tvornostjo znotraj so
dobne likovne umetnosti. Materi
al, ki ga izbira za svojo umetniško 
izpoved je porcelan. Opiranje na 
posebnost uporabljene materialne 
mase se implicira v specifične for- 
movne in historične entitete, saj je 
»zavedanje materiala« ena osnov
nih opredelitev njenega likovnega 
dela.
Nesporna in evidentna popolnost 
uporabljenega materiala, ki se v 
delu Alenke Vicelje zakoreninja

kot avtorska primarna indikacija, 
pa je usmerjena v posredniško po
lje. Material, porcelan večinoma ni 
uporabljen kot zmes za modelaci- 
jo, ampak kot površina, kot slikov
ni dvodimenzionalni prostor, ki ga 
nadgrajujejo drobne linije plitvega 
reliefa oziroma manjši izstopajoči 
elementi. V gladki površini por
celanske mase je vrezana risba, 
kjer v obsegu materiala prihaja do 
izraza predvsem površinski efekt: 
odblesk, prosojnost ... Kiparkino 
delo se torej, zavezano slogovni 
formi, odraža kot podoba, kot »sli
ka« in ne kot kip...

Dejan Mehmedovič
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Četrtek, 19.februar 2009
Kino Odeon

ob 18.30: ŽENSKE - The Women Režija: Diane English 
Ob 20.30: Shine a Tight - Shine a light Režija: Martin Scorsese 

Igrajo: Mick Jagger, Keith Richards, Charlie Watts, Ron Wood, Christina Aguilera, Buddy Guy, Jack 
White, Darryl Jones Veliki cineast in oskarjevec Martin Scorsese je leta 2006 s kamerami spremljal 
koncertno turnejo legendarne skupine The Rolling Stones. Ob dokumentarnih posnetkih, kaotičnem 
in zabavnem dogajanju za kulisami in osupljivih glasbenih nastopih na odru pred navdušenimi mno
žicami, gledalec od blizu doživi surovo bistvo, spektakularnost in genialnost kultnih rockerjev, ki že 
46 let krojijo glasbene standarde._______________________________________________________

Petek, 20.februar 2009
Kulturni dom Izola - ob 20.00 

Damjan Kozole

NOČ ALI KLIC V SILI
Gostuje Mladinsko gledališče Ljubljana 

Igarjo : Ivo Godnič, Pavle Ravnohrib, Olga Grad, Vesna Vončina.... 
Predstava vredna ogleda, predvsem zaradi odličnega Godniča v osrednji vlogi Marti- 
na.Ustvaril je komično tragičen lik..malo sočustvujemo z njim in se mu nasmejemo 

ob njegovi nonšalantni drži trpečega moškega, ki, jasno, krivi vse okoli sebe. 
Rezervacija, prodaja vstopnic: Galerija Alga Izola, Kristanov trg 1, od 10.00 do 12.00; od 
17.00 do 19.00, ter uro pred predstavo na blagajni Kulturnega doma ( tel. 05 641 84 39 )

Kino Odeon
ob 18.30: ŽENSKE - The Women Režija: Diane English 

ob 20,30: Shine a Light - Shine a light Režija: Martin Scorsese

Sobota, 21.februar 2009

Kino Odeon
ob 18.30: Shine a Light - Shine a light Režija: Martin Scorsese 

ob 20,30: ŽENSKE - The Women Režija: Diane English

Nedelja, 22.februar 2009
Kino Odeon

ob 18.30: ŽENSKE - The Women 
ob 20.30: Shine a Light - Shine a light Režija: Martin Scorsese

Ponedeljek, 23.februar 2009
Kino Odeon

ob 18.30: ŽENSKE - The Women 
ob 20.30: Shine a Light - Shine a light Režija: Martin Scorsese

Torek, 24.februar 2009
Kino Odeon

ob 18.30: ŽENSKE - The Women Režija: Diane English 
ob 20.30: Shine a Light - Shine a light Režija: Martin Scorsese

Sreda, 25.februar 2009
Kino Odeon

ob 18.30: Shine a Light - Shine a light Režija: Martin Scorsese 
ob 20.45: ZNOTRAJ-ATintérieur Režija in scenarij: Alexandre Bustillo 

igrajo Béatrice Dalle, Alysson Paradis,, Nathalie Roussel... Noseča fotografinja Sarah edina preživi 
hudo prometno nesrečo. Štiri mesece pozneje se Sarah, ki še vedno žaluje za svojim pokojnim fan
tom, odloči, da bo božični večer preživela doma in se pripravila na porod v bolnišnici naslednjega 
dne. Sredi noči se na njenih vratih pojavi neznana ženska in zahteva, da jo spusti v hišo. Sarah pokli
če policijo in ženska izgine. Ko se Sarah odpravi spat, grozljiva vsiljivka vdre v njeno stanovanje in jo 
napade. Sarah uspe zbežati v kopalnico._________________________________________________

Četrtek, 26.februar 2009
Kino Odeon

ob 18.30: RECI DA - Ves man Režija: Peyton Reed 
Igrajo: Jim Carrey, Zooey Deschanel, Bradley Cooper Večni komik Jim Carrey igra zamorjenega 
bančnika Carla, čigar življenje je zavoljo njegovega negativnega odnosa do vsega obtičalo na mrtvi 
točki. Na nenavadni seansi doživi razodetje in odloči se, da bo v prihodnosti pristal na vsak nov izziv. 
Tako spozna prijazno in nenavadno Renee, a se zaplete tudi v številne težave, saj v službi potrjuje 
nenavadne vloge za posojila, obiskuje bizarne zabave vsiljivega šefa in pristane v postelji priletne 
sosede... a to je šele začetek številnih težav.

Ob 20.30: ZNOTRAJ - A Tintérieur Režija in scenarij: Alexandre Bustillo

Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

»ZANIMIVI IZOLANI« Gost 38. srečanja bo

Marjan Motoh
ki ga vsi poznamo kot odličnega dolgoletnega karikaturista v izolskem tedniku 
Mandrač. Nedavno je izdal knjigo Izola iz kota - zbirko karikatur, ki so nasta

jale v preteklem desetletju. V grafičnem ateljeju v središču mesta nastajajo tudi 
ostala njegova umetniška dela. Spoznajmo ga skupaj,

Pogovor bo vodila novinarka Radia Koper-Capodistria Nataša Benčič 

Prireditev sc omogočili: Občina kola, Srednja gostinska in turistična Sola, Knjigama Libris, Vrtnarstvo Cedra

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na ogled likovne razstave

Likovnega društva TUBA
Razstava bo na ogled do 25.2.2009 vsak ponedeljek, sredo in petek med 
17.00 in 19.00. tA
Ga iGrija Al^a / Kristanov trgi
Vabimo vas na ogled razstave

Likovno društvo LIK
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03
ALLKIJJl IINMJ

Vabimo vas na otvoritev razstave

ALENKA VICELJO 
porcelan
ki bo v četrtek, 19. februarja 2009 
ob 19. uri v Galeriji Insula v Izoli.
Razstava bo na ogled do 11. marca 2009.
La mostra šara’ visitabile fino al 11 marzo 2009.

r ^ s?’
p

Mestna knjižnica Izola in Študijski krožek »Svet v dlaneh«
Vas prisrčno vabita na predstavitev knjige

Interdisciplinarnost slovstvene folklore,
ki bo v čitalnici Mestne knjižnice Izola

v četrtek, 19. februarja 2009, ob 19. uri.

Knjigo bo predstavila avtorica, dr. Marija Sta
nonik, doktorica znanosti, raziskovalka slov
stvene folklore, proze in pesništva, ustnega 
in pisnega izročila, urednica zbirke Glasovi 
in pesnica, ki je doslej kot avtorica, mentorica, 
urednica ali pisateljica spremne besede sode
lovala že pri več kot 284 monografijah v slo
venskem jeziku.

Pridite in preživite z nami prijeten in zanimiv večer.

nL
Si _

KIŠD razpisuje literarni natečaj za 
2. Izolski študentski zbornik
Svoje prispevke: pesem (do 5 pesmi) ali krajšo zgodbo (do 4 strani) 
ali strip (do 4 strani) ali risbo ustvarite na temo

»KONEC SVETA«.
Vaše prispevke pošljite do 8. marca 2009
na naslov: literarni.zbornik@gmail.com, kar pomeni,
da morajo vsi izdelki biti v elektronski obliki.

Več informacij na
www.kisd.si 
ali pa pokličite na 
telefonske številke 
051 343 263 /
040 422 944 
ali pa pišite po e-pošti 
literarni.zbomik@gmail.com.

Pozivamo vso mladino, 
da pošilja čim več pris
pevkov, ker samo na ta 
način bomo pokazali, 
da mladina skrbi za 
kulturo in se udejstvu
je vanjo.



MANDIt/tf 12
Pustovanje 2009

Istrski karneval z Izolo, brez 
Izole in brez sodelovanja
Letošnji pust ni doživel posebne najave. V soboto in nedeljo bodo maškare sicer napolnile Izolo, vendar 
ne bomo videli kakšnega karnevala, čeprav smo ga najprej soorganizirali skupaj s koprsko in piransko 
občino, potem pa so se organizatorji zbali jeze plačnikov karnevala in so nam dali “dvojko”.
Se do nedavnega je veljalo, da se 
nam, na skupno iniciativo številnih 
obalnih organizacij, društev in zvez 
od petka do srede obetajo velika 
pustna povorka in druge kulturno- 
zabavne prireditve s skupnim ime
nom prvi »Istrski Karneval 2009«.

Gre za nov projekt, ki je plod 
sodelovanja številnih obalnih or
ganizacij, društev in zvez, ki so 
se odločile izkoristiti dolgoletno 
tradicijo pustovanja na tem ob
močju, z namenom izboljšanja 
turistične in kulturno-zabavne 
ponudbe.
Organizatorji - Avditorij Porto
rož, Turistično združenje Por
torož, Turistična organizacija 
Koper ter številni soorganiza
torji kot Javni sklad za kulturne 
dejavnosti. Zveza kulturnih dru
štev MOK, Društvo prijateljev 
mladine Koper, Izola in Piran, 
Plesna šola Fiona, Italijanska 
skupnost Giuseppe Tartini Piran 
in številni drugi, obljubljajo ne
pozabno pustno rajanje.

Veliki karneval se bo začel v 
petek, 20. februarja, na Tartini
jevem trgu v Piranu. V soboto, 
21. februarja, bo pustno rajanje 
potovalo z veliko Istrsko pustno 
povorko po novi koprski prome
nadi, Pristaniški ulici, zaključilo 
pa se bo v sredo, 25. februarja, s

20.2 RAZSTAVA MASK & HORROR PARTY 
[Razstava DUALNOST REALIZMA + DJ]
21.2 INDUSTRIALGHOTIC PARTY 
(Dj HellScreaM)
22.2 CULT HORROR f
[CABAL, EX0RCIST, BRAINDEAD1
23.2 REMAKE HORROR ÈMÉ
(HELLOWEEN, DAWN OF THE DEAD, AMITYVHLElfMj
24.2 ITALIAN HORROR Jfjfi
[DELLA MORTE DELL AMORE, SUSPIRIA, BUIO OMEGAll

simboličnim pustnim pokopom 
na ploščadi Trga Prekomorskih 
brigad v Portorožu. Omenjene 
tri večje dogodke bodo povezo
vali številni manjši dogodki, ki 
se bodo odvijali po posameznih 
občinah. Tako bodo v Gledali
šču Tartini v Piranu organizirali 
»Ples v maskah«.
Izolsko občino naj bi med orga
nizatorji zastopalo izolsko Druš
tvo prijateljev mladine, vendar 
se je volja po sodelovanju hitro 
razblinila. DPM Izola se je o so
delovanju namreč dogovarjal z 
DPM Koper in na tej ravni seve
da ni medobčinske nestrpnosti. 
Ko pa je projekt dobil celotno 
podobo prostora za Izolane ne
nadoma ni bilo več in najprej so 
bile vse prireditve umeščene le 
v Koper in Piran oziroma Por
torož, končno pa je bilo treba 
tudi iz seznama organizatorjev 
umakniti izolsko društvo, da ne 
bi kdo, niti za pusta, pomislil, da 
tri občine znajo tudi sodelovati.

im
V PROSTORIH Klšo-ia M
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Pustovanje v Izoli 

Sobota, 21. februar
Stara italijanska šola (16.00] 
PLES LUTK - Pustni festival za 
otroke in za vse zabave željne, 

j Organizator: Italijanska sku
pnost Dante Alighieri

Nedelja, 22. februar
Srednja gostinska in turistična 
šola Izola (od 15.00 do 17.00 da
lje)
Pustno rajanje za otroke!

i Organizator: DPM Izola

Manziolijeva palača (16.00)
PUSTNA ZABAVA - Ples v ma
skah za otroke
Organizator: Italijanska sku
pnost Pasquale Besenghi degli 
Ughi

Pustovanje za člane društva 
invalidov
Člane društva invalidov Izo
la obveščamo, da zaradi pre
majhnega števila prijav, odpa
de pustovanje v Ptuju.

Praznovanje dneva žena
Ob tem pa člane društva invali
dov Izola vabimo na praznova
nje praznika žena, ki bo dne 7. 
03. 2009 v hotelu Delfin v Izoli
ob 19.00 uri. Vpisovati prične
mo v sredo 25.02.2009 na sede- 

j žu društva.

Predavanje o hrani in 
holesterolu

: Člani društva invalidov Izola in 
; društva upokojencev Izola ste 

vabljeni na meritve holesterola 
V PONEDELJKIH, 23. februarja 
ob 16.00 uri
Za meritve vitaminov in mi- 

i neralov v tkivih se prijavite ob 
sredah od 15.00 do 17.00 ure na 
sedežu društva.

Nov urnik aktivnosti in delav
nic društva invalidov Izola
Ponedeljek od 16.00 do 18.00 
ure Dnevi za zdravje 
Četrtek od 10.00 do 12.00 ure 
Razgibavanje ramenskega obro- 

j ča in hrbtenice
j Četrtek od 16.00 do 18.00 ure 

Delavnica ročnih spretnosti 
: Petek od 16.00 do 18.00 ure 
i Športne igre 

Vljudno vabljeni.
Komisija za informiranje in 

organizacijo 
Vida Orbanič, predsednica

Vabilo na izlet

Prijatelje Izole vabimo na

spomladanski izlet v 
Bolgarijo.
Izlet načrtujemo za šest dni in 
sicer od 19. do 24. maja 2009. 
Vse informacije in prijave na 
041 807 800.
Tonček
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Pred osemdesetimi leti je 
zamrznil tudi Viližanski zaliv
Prav včeraj, 18. februarja, pred osemdesetimi leti je slovensko Istro zajel hud mraz, ki je poleg spominov 
za seboj pustil tudi popolno uničenje v istrskih oljčnikih in v vinogradih. Izolski ribiči so čolne morali 
dobesedno izrezati iz ledu v mandraču, zmrznilo pa je tudi morje v Viližanskem zalivu.
Bil je zelo hladen februar leta 1929, s 
severa je prišla hladna fronta z moč
no burjo in snegom, 18. februarja pa 
se je živo srebro spustilo na minus 16 
stopinj Celzija. Mesto je bilo dobesed
no paralizirano, mandrač pod debelo 
ledeno skorjo, zaradi snega v mesto ni 
bilo vlaka niti drugih vozil.

Imenovali so jo pasja zima 1929, 
ko se je nad celo Evropo zgrnil po
larni mraz in je zamrznilo morje v 
beneških lagunah, ob izlivu Soče 
in celo v zalivu Viližan, kjer so si 
mladi izolski fantje privoščili pra
vo ekspedicijo po zaledenelem in 
zasneženem zalivu. Kot je videti 
na fotografiji, ki jo je v uredništvo, 
prav ob obletnici, prinesel Tonio 
Dudine, so se za vsak slučaj tudi 
privezali z vrvmi, da ne bi prišlo 
do kakšne nesreče. Tonio je pove
dal, da je na fotografiji njegov stric 
Giulio D’Elise in še dva njegova 
sorodnika, ki so bili sicer zapo
sleni v Irisu, v prostem času pa so 
igrali v izolski godbi na pihala. Na 
fotografiji je lepo videti velike kose 
ledu in snega, v ozadju pa ovinek 
pri Rexu, predvsem pa se iz oblek 
lahko zasluti, da je bil mraz res 
peklenski.

10 kilogramski zobatci
Iz različnih zapisov o tistem ob
dobju lahko razberemo, da so ri
biči, kljub mrazu in ledu, odšli na 
morje, saj je bilo treba priskrbeti 
hrano za družine. In ena od zgodb 
pripoveduje celo, da so v vodi naš
li velike zobatce, ki niso preživeli 
tako hladne temperature morja. 
Menda so v čolne potegnili kar ne
kaj izjemnih zobatcev, težkih po 
10 in več kilogramov. V naslednjih 
dneh je bil zobatec glavna jed izol
skih ribiških družin, kar je bila se
veda redkost, saj so kvalitetnejše 
ribe v normalnih pogojih končale 
v tržaških ribarnicah.

Oljčniki so pomrznili
Toda polarni mraz je veliko več 
škode naredil istrskemu kmetij
stvu, posebej oljčnim nasadom, ki 
so takrat skoraj v celoti pomrznili. 
Po pozebi februarja 1929 se je šte
vilo oljčnih dreves namreč zmanj
šalo s 300.000 na 120.000. 
Oljkarstvo je postalo v Istri po
membno za časa Rimljanov, 
razcvetelo se je v času Beneške re
publike, sorazmerno veliko oljk pa 
je bilo tudi še v začetnem obdobju 
avstrijske vladavine v Istri, ko je

bilo uzakonjeno pravilo obvezne 
vzgoje določenega števila oljčnih 
sadik za vsakega mladoporočen
ca. Tako je število oljk ostalo v so
razmerju z rastjo prebivalstva.
Po kroniki izrednih vremenskih 
dogodkov za Trst, Istro, Kras in 
vzhodno Furlanijo, je bilo pozeb 
oljk, skupaj kar 20, od tega jih 
bilo v zadnjih 300 letih 16 oziro
ma povprečno ena na vsakih 18 
let. Najpogostejše so bile v 18. 
stoletju, še zlasti v njegovi drugi 
polovici.
Oljke je močno prizadela tudi po
zeba 1956. Po relativno toplem de
cembru in prvih 26 dni januarja, 
ko je povprečna temperatura v Lju
bljani znašala +2.6 °C, se je konec 
januarja močno ohladilo, sledil pa 
je eden najhladnejših februarjev, 
saj je srednja februarska tempe
ratura zraka v Ljubljani znašala 
-7.8 °C! Temperature so sredi 
februarja tudi ob morju spusti
le pod -10 °C. Na Primorskem in 
višjih, vetru izpostavljenih legah 
je bila 8. februarja dosežena mini
malna temperatura v mesecu, na 
Primorskem pod -12°C, drugod 
od -18 do -25 °C. Sledilo je obdo
bje relativno mrzlega vremena, z 
občasnim sneženjem, mraz pa je 
bil najhujši v noči med 14. in 15. 
februarjem, ko so bile večinoma 
dosežene najnižje temperature, v 
nekaterih primerih tudi pod -30 
°C. Absolutno najnižja izmer
jena temperatura v Sloveniji je 
bila 15. in 16. februarja 1956 na 
Babnem polju in sicer -34.5 °C, 
pod -30 °C pa se je spustila še na 
meteoroloških postajah na Rakit
ni, Rudnem polju. Novi vasi na

Blokah, Sodražici, Postojni Koče
vju in Murski Soboti.
V osemdesetih letih 20. stoletja se 
je začela obnova oljčnikov, ki jo je 
delno zavrla pozeba 1985, ki ji je 
sledila še tista leta 1996, ki je pri
zadela predvsem mlade oljke, ni 
pa zavrla širitve, saj se je oljka z 
več kot 300.000 drevesi povzpela 
na četrto mesto v Sloveniji takoj 
za jablano, breskve in hruško.

Tudi letos ni vroče
In kakšen je letošnji februar? Za 
nami je obdobje najnižjih tempe
ratur. Občutek mraza je povečal 
vsaj občasen severni veter, na 
Primorskem in v Furlaniji Julijski 
krajini občasna zmerna burja. V 
višjih slojih ozračja je bila ko
nec tedna najizrazitejša ohladi
tev v letošnji zimi. Živo srebro se 
je na višini okrog 1500 metrov v 
prostem ozračju spustilo pod -10 
stopinj Celzija, hladno pa je bilo 
tudi v nižinah, saj so temperatu
re padle občutno pod dolgoletno 
povprečje.

V torek pa je pri nas zapihal jugo 
in nad naše kraje je pričel dotekati 
postopoma nekoliko toplejši zrak 
iz Sredozemlja. Po nižinah notra
njosti države se bo ozračje predvi
doma le malenkostno ogrelo, opa
zneje pa se bo ozračje ogrelo pred
vsem na Primorskem in ob obali, 
kjer bo občasno rahlo deževalo.

Vsi se spominjajo leta 1929
Pa se vrnimo k našim vrlim Izo- 
lanom, ki so si v tistem polarnem 
mrazu upali na morje pa še čas za 
fotografiranje so našli. Fotografi
jo, ki je nastala najverjetneje na 
isti “ekskurziji” kot že omenjena, 
smo našli tudi v mesečniku Isola 
nostra. Mario Lorenzutti jo je iz 
Kanade poslal uredništvu meseč
nika in zraven napisal le to, da je 
desno zgoraj na fotografiji njegov 
oče Giovanni, v ozadju pa je videti 
ciprese na izolskem pokopališču, 
dimnik Arrigonija in zasnežene 
griče nad Izolo. Da, bil je najbolj 
hladen izolski februar v zadnjih 
100 letih. d.m.
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Odkriti zamaskirani neznanci, ki 
so decembra oropali Izolanko
V začetku decembra, 2.12.2008 okoli 
19.30 se je 35-letna občanka Izole vr
nila domov v svoje stanovanje, vendar 
ob vstopu v stanovanje za seboj ni za
klenila vrat. Kmalu zatem so za njo v 
stanovanje vstopili trije moški oblečeni 
v temnejša oblačila, ki so imeli na gla
vah kape z izrezom za oči.

Eden izmed neznancev je imel v 
rokah pištolo, ki jo je naperil v 
oškodovanko in zahteval denar, 
drugi pa je imel v rokah lepilni 
trak. Oškodovanki, ki je zaradi 
strahu pričela vpiti na pomoč, so 
pištolo prislonili na zatilje, jo 
potisnili k tlom in ji iz rok iztr
gali denarnico. Ob tem je eden 
izmed storilcev oškodovanko 
udaril po obrazu.
Neznani storilci očitno v stano
vanju niso našli pričakovanega 
plena, zato so se zadovoljili z 
denarnico, v kateri je bilo okoli 
180 EUR gotovine in osebni do
kumenti oškodovanke. Iz stano
vanja so po izvršenem dejanju 
pobegnili. Zaradi strahu oškodo
vanka dejanja ni takoj prijavila 
policiji. Naslednjega dne se je 
oškodovanka posvetovala s pri
jateljem in po njegovem nasvetu 
dejanje tudi prijavila na policij
ski postaji v Izoli.
Kriminalisti Sektorja kriminali
stične policije (SKP) PU Koper 
in policisti PP Izola so pričeli 
intenzivno preiskovati kaznivo 
dejanje ropa po II. odstavku 206. 
člena Kazenskega zakonika, za 
katero je zagrožena kazen od 
treh do petnajstih let zapora.
Z zbiranjem obvestil in pridobi
vanjem dokazov je bilo ugotov
ljeno, da so dejanje izvršili sto
rilci, ki so poznali okoliščine in 
življenjske navade oškodovanke.

Poleg klasičnih preiskovalnih 
ukrepov so kriminalisti pri pre
iskovanju uporabili tudi prikrite 
preiskovalne ukrepe, na podlagi 
odredb Okrožnega sodišča v Ko
pru in Okrožnega državnega to
žilstva v Kopru, ki je tudi usmer
jalo predkazenski postopek.
Po dvomesečni intenzivni kri
minalistični preiskavi kaznive
ga dejanja je SKP PU Koper na 
Okrožno državno tožilstvo v 
Kopru podal kazensko ovadbo 
zaradi utemeljenega suma stori
tve kaznivega dejanja ropa po II. 
odstavku 206. člena Kazenskega 
zakonika, in sicer zoper dva 29- 
letna moška iz okolice Izole in 
36-letnega moškega državljana 
Bosne in Hercegovine, ki zača
sno stanuje v Kopru.
Dne 10.2. 2009 so kriminalisti in 
policisti PU Koper osumljencem 
odvzeli prostost in na podlagi 
odredb Okrožnega sodišča v Ko
pru opravili pet hišnih preiskav. 
Naslednjega dne so bili osu
mljenci s kazensko ovadbo pri
vedeni k preiskovalnemu sodni
ku Okrožnega sodišča v Kopru.

Kolateralno odkritje
Pri preiskovanju kaznivega deja
nja ropa so kriminalisti ugotovi
li, da se 26-letni osumljenec z 
območja Izole, ki sicer pri ropu 
ni sodeloval, ukvarja s prodajo 
prepovedanih drog, predvsem 
odvisnikom iz Italije. Ugotov
ljeno je bilo, da je 5. 1. 2009 v 
Izoli italijanski državljanki 
prodal 1,9 grama heroina in 
0,7 grama kokaina ter italijan
skemu državljanu 2,8 grama 
heroina.
Osumljenemu je bilo v krimina
listični preiskavi zaseženo 19,1 
grama kokaina in 1,5 grama 
heroina, elektronski tehtnici za 
tehtanje prepovedanih drog in 
vrečke za pakiranje prepoveda
nih drog.
Na Okrožno državno tožilstvo v 
Kopru so bile zoper osumljenca 
podane tri kazenske ovadbe za
radi utemeljenega suma storitve 
neupravičene proizvodnje in 
prometa s prepovedanimi dro
gami, po I. odstavku 186. člena 
Kazenskega zakonika.

POLICIJSKA UPRAVA KOPER

Kit je velika riba
V slovenskem morju se je prejšnji teden po
javil zelo nevsakdanji gost. Ves teden so od 
različnih virov prihajala poročila o opažanju 
kita v slovenskem morju in okolici. Žival naj 
bi se pojavljala pri Trstu, Kopru ter Izoli, ni 
pa bilo znano za katero vrsto gre. Po nekate
rih opisih bi lahko šlo za kita grbavca, ki pa 
v Sredozemskem in s tem tudi v Jadranskem 
morju ni stalna vrsta.

«j
| Med tistimi, ki so imeli skoraj bli- 
| žnje srečanje s kitom je bil tudi izol- 
.2, ski potapljač in športni ribič Damir 
f Komadina. Komadina je ribaril pri- 
l bližno 300 metrov od obale. Najprej 
° je zagledal veliko jato rib ki so se 

združile v veliko kroglo, kot takrat, 
ko se branijo pred napadi delfinov 
ali kitov. Zaplaval je proti čolnu, in 
ko je bil le 15 metrov stran je zagle
dal vsaj tri metre dolge bele prsne 
plavuti. Kit je črne barve, po tre
buhu pa bel. S čolnom mu je sledil 
vse do Izole. Kit je petkrat priplaval 
na površje in visoko brizgnil curek 
vode.
Na teren se je odpravila tudi ekipa 
društva Morigenos in v koordinaciji 
ter sodelovanju s predstavniki Mor
ske biološke postaje Piran, Akvarija 
Piran, Fakultete za pomorstvo in 
promet ter lokalnimi ribiči kita tudi 
locirala. Raziskovalci društva Mori
genos so vrsto kita takoj identificira
li in potrdili, da gre resnično za kita 
grbavca. Gre za odraslo žival, dolgo 
približno 10-12 metrov, ki je bila vi
deti v normalnem stanju in zaenkrat 
ni kazala očitnih znakov bolezni ali 
težav. Ni znano zakaj je žival prišla 
sem in ali bo z njo vse v redu. Ekipa 
društva Morigenos je kita spremlja
la v našem morju tudi v torek, V sre
do pa zaradi močne burje kitu niso 
sledili, niti ga niso opazili v sloven
skem morju.

Zahvala
Z bolečino v srcu sporočamo, 
da nas je v 88. letu starosti, 
zapustil naš dragi mož in oče

Ludvik Antončič
iz Izole, rojen v Stomažu pri Sežani.

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste ga 
pospremili na zadnji poti, nam izrekli 
sožalje in z nami sočustvovali, 
posebno se zahvaljujemo 
dr. Dernikoviču za požrtvovalnost. Zvezi borcev Izola, sosedom 

in družini Škevin in Bucaj. Vsem iskrena hvala !

Žalujoči
žena Berta, sinova Marjan in Zdravko z družinama ter vnuki in pravnuki
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KRIMINALNE
Držal ju je za roko
Na policijsko postajo je poklicala 
ženska in prijavila, da njo in pri
jateljico pred trgovinskim cen
trom v Izoli nadleguje neznan 
moški, ki ju poskuša zaustaviti 
s prijemom za roko. Policisti so 
na kraju ugotovili, da javni red 
in mir domačin iz Jagodja. Izre
kli so mu globo in izdali plačilni 
nalog v višini 104 EUR.

Družinsko nasilje ni poceni
Na policijsko postajo so prejeli 
klic, da v enem od stanovanj v 
starem mestnem jedru Izole, kr
šijo javni red in mir. Policisti so 
na kraju ugotovili, da mož v pi
janem stanju izvaja psihično in 
fizično nasilje nad svojo ženo. S 
kršitvijo ni prenehal niti po pri
hodu policistov. Ti so mu odre
dili pridržanje do iztreznitve, 
izrekli globo in izdali plačilni 
nalog v višini 625 EUR. Zaradi 
suma storitve kaznivega dejanja 
Družinskega nasilja pa še nada
ljujejo z zbiranjem obvestil.

Jebenti jack pot
Eden izmed gostov lokala iger 
na srečo se očitno ni strinjal z 
obnašanjem igralnega aparata, 
ki mu ni bil naklonjen, zato ga je 
fizično “napadel” in poškodoval. 
Materialna škoda naj bi znašala 
približno 900 EUR. Sledi kazen
ska ovadba.

Še enkrat pa bo nov HiFi
Na številko 113 so prejeli več kli
cev občanov, da se iz enega od 
stanovanj v obrtni coni sliši zelo 
hrupna glasba. Priajve so bile re
snične, zato so policisti kršitelja 
oglobili za 104 EUR.

Ni še poletje
V času vikenda so policisti v dveh 
primerih ugotovili prekoračitev 
obratovalnega časa gostinskih 
lokalov. Ker še ni poletna sezo
na in podaljšanja delovnega časa 
sledi predlog za uvedbo postop
ka pri pristojnemu prekrškovne- 
mu organu.

Malo praha malo trave
Dne 12. 2. 2009 so policisti Po
licijske postaje Izola izvajali 
poostren nadzor v zvezi z zlo
rabo prepovedanih drog. Pri 
tem so policisti štirim držav
ljanom Slovenije, eden izmed 
njih je bil mladoletnik, zasegli 
prepovedano drogo konopljo. 
Zoper mladoletnika bo podan 
obdolžilni predlog, medtem ko 
bo zoper ostale kršitelje uveden 
hitri postopek pred prekrškov- 
nim organom. V enem primeru 
so policisti 57-letni državljanki 
Italije iz Trsta zasegli 0,6 grama 
prepovedane droge kokain. Za
radi posesti prepovedane droge 
je bila tujka takoj privedena k 
prekškovnemu organu, ki ji je z 
odločbo izrekel globo.

Predzadnja

Zadetek za volanom?
Policisti Policijske postaje Izola 
so izvajali tudi poostren nadzor 
voznikov v cilju ugotavljanja vo
žnje vozil pod vplivom prepove
danih substanc. V enem prime
ru so državljanu Italije zaradi 
očitnih znakov vožnje pod vpli
vom mamil odredili strokovni 
pregled. Če bodo prejeti rezulta
ti analize potrdili sum policistov 
bo zoper tujca podan obdolžili 
predlog.

Je prišla nova roba?
V preteklem tednu so policisti 
obravnavali še dve prometni ne
sreči z materialno škodo in tri 
poškodbe vozil na parkirišču. 
Zaradi suma vožnje pod vplivom 
mamil je bilo odrejenih pet stro
kovnih pregledov voznikom mo
tornih vozil ter opravljenih devet 
zasegov prepovedanih substanc 
(prepovedanih drog).

Roso di sera ...
Zvečer malo pred 20 uro so izol
ski policisti na Prešernovi cesti 
opazili, ko je voznik z osebnega 
avtomobila zapeljal v rdečo luč. 
Zapeljali so za njim in ga ustavi
li. Ugotovili so, da je avtomobil 
vozil 58 letni Izolan, ki je že na 
pogled deloval opito. Odredih so 
preizkus, ki je sume samo po
trdil. Zaradi koncentracije 0,94 
miligrama alkohola v litru iz
dihanega zraka je bila vozniku 
prepovedana nadaljna vožnja in 
odrejeno pridržanje v policijskih 
prostorih.
Naslednji dan so izolski policisti 
ustavili 44-letnega domačina, ki 
je vozil osebni avtomobil. Odre
jen je bil preizkus alkoholizira
nosti, ki je pokazal 0.76 mg/l 
alkohola v izdihanem zraku. Vo
znik je bil pridržan.

Pa še čoln na cesti
Nekaj minut pred 13. uro se je 
med Valeto in Strunjanom zgodi
la prometna nesreča, ki je botro
vala večjim zastojem v prometu. 
Cesta je bila namreč za večja vo
zila popolnoma zaprta do 14.40, 
ta čas pa je promet osebnih vozil 
potekal izmenično enosmerno. 
Nesrečo je zaradi neprilagojene 
hitrosti povzročil 27-letni Izolan, 
ki je v izogib trčenju v kolono 
pred njim, zapeljal na levo na 
sredino ceste. Pri tem je najprej 
oplazil osebni avtomobil 36-let- 
nega Bolgara, nato pa še čelno 
trčil še v osebni avtomobil s pri
petim lahkim priklopnikom in 
naloženim čolnom, ki ga je vozil 
40-letni domačin. V nesreči ni 
bil nihče telesno poškodovan.

Alko lestvica:
0.35; 0.62; 0.68; 0.95.

MALI OGLASI

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

IŠČEMO
- Mlad par brez otrok in redno zapo
slitvijo išče v Izoli enosobno stano
vanje do 400 Eur. tel 051 623 877
- V zameno za skromno sobo vam 
ponujam pomoč pri vzdrževanju 
hiše in vrta. tel 040 224 077
- V Izoli iščem dvosobno stano
vanje velikosti do 45 m2 za dalj
še obdobje. Tel. 041 392 177
- Iščem garsonjero ali enosobno sta
novanje v Izoli. Tel. 040 340 005
- Družina išče dvosobno stanova
nje za daljše obdobje Tel. 040 224 
077
- Štiričlanska družina v Izoli IŠČE 
dvo ali dvo in pol sobno stanova
nje za daljše obdobje. Kontakt na 
tel. št.. 040 768 714
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli za daljši čas. 
Tel: 041 211-917
- Iščem eno ali dvosobno stano
vanje v Izoli za daljši čas. Tel: 
041 206-288
- Miren, mlad par nujno išče 
enosobno stanovanje v Izoli. Tel: 
041 435 207
- Štiričlanska družina z mirnim, 
prizadetim odraslim sinom, nuj
no išče dvosobno stanovanje v 
Izoli, tel.: 040 523 334
- Iščem stanovanje-enosobno ali 
garsonjero v Izoli za daljše ob
dobje. tel 041 280 521 

ODDAMO
- Garsonjero v izolskem bloku za 

eno osebo, do 15. junija. Tel. 040 

614 823 (po 14. uri)
- V San Simonu oddam poslovni 
prostor llm2. tel 031 611 568 
PRODAMO
- Prodam dvosobno stanovanje v 
centru Izole, tel 070 872 901 ali 
05/ 6415 666
- Prodamo stanovanje v bloku v Livadah, 
zgrajenem 1. 1983. Stanovanje je v 1. 
nadstropju bloka, veliko je 75,34 m2 in 
obsega: hodnik, ločene sanitarije, kuhi
njo z jedilnico, 3 spalnice, klet in parkiri
šče pred blokom. Ogrevanje je centralno, 
ctv priključki urejeni, vpisano v zemljiš
ko knjigo in bremen prosto. Stanovanje 
prodajamo brez posrednikov, za ceno 
195.000 euro. Tel.041 247 944

Vozila in plovila

- Prodam Citroen Xara letnik 2002, 
dobro ohranjen. Cena po dogovo
ru. tel 041 653 946
- Prodam odlično ohranjen Rena
ult Senic, letnik 1999, prevoženih 
92.000 km, redno servisiran, cena 
4200 eurov. Tel: 031 667 492
- Prodam strešni prtljažnik za Golf 
3 in prtljažnik za Astro Caravan 
(vsak po 40 Eur). Tel 031 737 148
- Prodam Hyundai Santa-Fe, let
nik 2001, prevoženih 103.000 km. 
Dodatna oprema 4 alu platišča z 
zimskimi gumami, inox buli bar. 
Informacije na 041 / 600 159.
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Delo

- Ponujam inštrukcije Matematike 
za osnovnošolce in srednješolce, 
tutorstvo pri pripravi na izpite in 
izdelavi seminarskih nalog. Tel: 041 
345 634
- Zaposlim natakarja in več štu
dentov za strežbo v lokalu Istra, 
Tel.: 041 345 605
- Čistim, likam, starejšim ljudem, 
lx ali večkrat tedensko. Skuham 
tudi obrok hrane. Sem čista in ure
jena. 041 254 886
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih 
zabavah in obletnicah za srednjo 
generacijo tel 031 578 327

Razno

- Kompostiran kozji gnoj pro
dam . tel 040 342 200
- Imate morda na podstrešju star 
šivalni stroj na nožni pogon in 
ga ne potrebujete, mogoče ko
lovrat ali klopčiče volne raznih 
barv? tel. 031 275 873
- VOKALNI KVINTET iz Izole išče 
pevca basista, smer Jazz in zabav
na glasba. Info Dean 040 740 760
- Prodam kotel za kuhanje žga
nja, malo rabljen in črpalko za 
vino »sceumi«, cena po dogovo
ru Tel 041 365 556 ali 05 641 36 
80
- Prodam tri kose novih, notra
njih, še zapakiranih vrat z okvir
ji, po polovični ceni Tel 041 613 
299
- PRODAM zelo malo rabljeno 
orodje za sobno telovadbo or- 
tibrek (kot sobno kolo) z meril
nikom časa telovadbe in pora
bljenih kalorij, za ceno 50 eur. 
Lokacija prevzema Izola-Šared. 
tel. 051/251-496
- Kupim kason kiper za Iveco 
Evrocargo. 041 544 687
- Podarim delujoč Philips barvni 
televizor 70cm, star 16 let. Tel: 031 
298 023.
- Prodam novo nadstropno poste
ljo (145xll6x75)z jogijem, spod
njo izvlečno pisalno mizo ter pre- 
dalnikom.031 297 305
- Podarim dva mladiča nemškega 
ovčarja, tel 031 847 394

Izberite poklic,
kjer nikoli 
ne zmanjka 
dela!

Na Ljudski univerzi Koper 
se usposobite za

nudenje socialne 
oskrbe na domu.

S programom pričnemo že v 
začetku marca 2009.

Informacije; 05/ 612 80 00.
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... IZ PREVIDNOSTI SA7 VEŠ 
KAKO TE TE DNI... KOZARČEK 
TUKAJ...KOZARČEK TAM ...PA 
MIMÙAREDE POZABIŠ KATERI 

-------- DAN JE... >
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Največ nagrad je šlo jadralcem
Prejšnji teden so najboljši izolski športniki prejeli priznanja za do
sežke v lanskem letu. Največ so jih tudi tokrat prejeli izolski jadralci, 
ki imajo za seboj res dobro sezono, ki jo je kronala srebrna medalja 
na olimpijskih igrah.Nabito polna dvorana kulturnega doma je to
krat dobila nekoliko živahnejšo in zanimivejšo prireditev, ki ni bila 
sama sebi namen.

Zadnji pogledi po dolini v mesto
Takšen je te dni pogled po vrtači pod Šaredom proti Izoli. Prav kmalu bodo 
tam začeli urejati temelje bodočega nasutja in potem bo vrtača preprosto iz
ginila. Spremenila se bo v asfaltirano cesto po kateri bodo avtomobili hiteli 
v mesto in spet nazaj in vsi bomo pozabili, da je nekoč obstajala vrtača s 
hudournikom in komaj prehodnimi potmi. Lahko da gre za nujno potrebne 
projekte a nekaj je res: z zemljo ravnamo kot svinje z mehom.

WELL.NESS SPA MIRTA
SAN SIMON HOTEL RESORT

Vaš zaliv miru. 
Ob morju, v naravi.

WELLNESS & SPA MIRTA

Sprostilne masaže Terapevtsko zdra
vilni program Nega rok Nega nog 
Depilacija Nega telesa Nega obraza 
in dekolte-ja Savna center: zeliščna sa
vna, suha finska savna, infra rdeča sav
na, “rimska1’ parna kopel.
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URNIK Vsak dan (tudi v nedeljo): od 14. do 21. ure 
Sreda: zaprto

Info tel. 05 660 3400

www.sansimon.si SAN SIMON
HOTEL RESORT


